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Voetbal in de regio is ook online te lezen op www.madeby-elands.nl
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Jouw (nieuwbouw)thuis, jouw 
hypotheek en jouw verzekeringen: 
Alles-onder-één-dak bij Van Ekeren Kuiper! 
In onze levendige regio staan er diverse mooie 
nieuwbouwprojecten op de planning en bij Van 
Ekeren Kuiper staan wij als jouw lokale expert 
klaar om je door elke fase van een spannend 
nieuwbouwavontuur te begeleiden.

Onze deuren staan open voor iedereen die droomt 
van een splinternieuwe woning. Naast dat wij 
makelaar zijn, kun je bij Van Ekeren Kuiper ook 
terecht voor een hypotheek en alle bijbehorende 
verzekeringen. Wij geloven in een persoonlijke 
aanpak, waarin we niet alleen jouw thuis, maar 
ook jouw financiële toekomst veiligstellen.

Stel je voor: één plek waar jij terecht kunt voor 
jouw droomhuis, de perfecte hypotheek om het 
te financieren en de essentiële verzekeringen om 
jouw veilige haven te beschermen. Dat is precies 
wat wij bieden - alles onder één dak, speciaal voor 
jou.

Bij Van Ekeren Kuiper werken wij met een hecht 
team van gecertificeerde professionals zoals 
NVM-Makelaars, Hypotheekadviseurs en 
Verzekeringsadviseurs. Wij kennen de buurt als 
onze broekzak en staan klaar om jou te begeleiden 

en te adviseren, zodat jij met vertrouwen de 
volgende stap in je leven kunt zetten.
Of je nu een jong gezin bent dat op zoek is naar 
ruimte om te groeien, een professional die zijn 
eerste woning wil kopen of een echtpaar dat hun 
droomhuis wil realiseren, wij zijn er voor jou. 

Dus vergeet niet, wanneer jij de 
volgende keer langs het 
voetbalveld staat te 

dromen over een nieuwe stap, bedenk dan dat 
we klaar staan om jouw dromen werkelijkheid 
te maken. Kom langs en ontdek wat wij voor jou 
kunnen betekenen. Jouw nieuwe thuis wacht op 
jou!

#voorhetleven

Wat wordt jouw volgende stap?
Bel of mail ons voor een vrijblijvend 
hypotheekgesprek of een gratis waardebepaling. 

Beatrixlaan 2a
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Leerdam

vanekerenkuiper.nl0183 67 29 99 0345 63 21 00

info@vanekerenkuiper.nl

Goed verzekerd vanaf je eerste (kilo)meters, je eerste 
hypotheek, het kopen of verkopen van je (droom)woning 
en alles regelen voor je fi nanciële toekomst. 
Bij elke belangrijke stap in je leven zijn wij er voor je. Snel, altijd 
bereikbaar en eerlijk. Dat zit bij onze enthousiaste makelaars en 
fi nanciële adviseurs in het DNA. Je hebt ons Voor ‘t Leven!

Scoor jij bij ons een hattrick?

(Ver)koop1 je huis, 
krijg hypotheekadvies2en 
sluit je verzekeringen3af

De Wederik 2
3355 SK Papendrecht

Papendrecht

078 303 96 00

Het Hof 1
4101 BT Culemborg 

Culemborg

0345 22 93 10
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In Memoriam

Jan Noorlandt
1967 - 2024

In deze editie van Voetbal in de regio genieten we nog één keer van de foto’s 
van Jan Noorlandt. Onze sportvriend overleed op vrijdag 27 september aan de 
gevolgen van een hersenbloeding. Jan werd slechts 57 jaar. 

Jan was ICT’er bij onder meer het Fortes Lyceum in Gorinchem en daarnaast 
een fervent sportfotograaf, al maakte hij ook beelden van andere onderwerpen. 
Een perfectionist als het gaat om fotogra� e. Hij was onder meer actief voor het 
AD en diverse regionale huis-aan-huisbladen. Ook voor Voetbal in de regio, het 
voetbalmagazine uit zijn eigen Gorinchem en omstreken, stond hij altijd klaar. 

Jarenlang heeft Jan prachtig beeldmateriaal voor ons aangeleverd. Sinds 2018 
was hij heel nauw betrokken. Niet alleen maakte hij mooie foto’s, hij dacht ook 
mee met de samenstelling. Vooral ook omdat hij wekelijks op de voetbalvelden 
actief was en als voormalig jeugdtrainer bij GJS echt verstand had van het 
spelletje. Jan was een zeer � jn mens om mee te werken, je kon altijd op hem 
rekenen.

,,Wij hadden dagelijks telefonisch contact of stuurden appjes die ook weleens 
niet over sport gingen. Het was altijd lachen. Jan was een levensgenieter en hij 
genoot op zijn vrije vrijdag het liefst met zijn Erika van een hapje eten in de stad. 
Nog geen maand geleden nipten wij, zoals wel vaker, samen aan een goed glas 
Spaanse wijn op een van de terrassen aan de Gorinchemse markt”, zo haalt 
Wout Pluijmert, schrijver van deze krant, herinneringen aan Jan op.

Het was beslist niet alleen de fotogra� e en zijn werk als ICT’er die zijn aandacht 
vroegen. Hij gooide ook graag zijn onlangs aangeschafte sloep los voor een 
ontspannen vaartocht over de Linge. Of hij zocht ontspanning en liep met 
zijn twee hondjes Tommie en Bobbie, waaraan hij zo was gehecht, langs de 
Merwede door de Dalemse uiterwaard. Zijn kids en oogappels Nikki en Tim 
verloor hij nooit uit het oog.

We zullen hem enorm missen en wensen de familie Noorlandt heel veel sterkte. 

Namens het gehele team van Voetbal in de regio



Vlietskade 7003
4241 WR Arkel
Tel.: 0183-746515

Superkeukens Arkel

Superkeukens viert feest!

Jubileum                 Superkeukens                 
keuken

Compleet met: oven, koel/vriescombinatie, 

vaatwasser, werkblad, spoelbak en een 

inductiekookplaat met geïntegreerde 

afzuiging van Bora.
   

€ 6.990,-
compleet met 

apparatuur
                 

Deze keuken kan worden aangepast naar elke 
gewenste afmeting en is in diverse kleuren leverbaar.

Rijksstraatweg 120
3223 KB Hellevoetsluis
Tel.: 0181-442242

Superkeukens Hellevoetsluis
Vlietskade 7003
4241 WR Arkel
Tel.: 0183-745037

Keukendepot Arkel

www.superkeukens.nl www.keukendepot.nl
Compleet vernieuwde showroom! Compleet vernieuwde showroom!



Johan van der Hoek wil met ZVG/Cagemax Vrouwen 
meedoen om het kampioenschap

Dordtenaar Johan van der Hoek 
is afgelopen maand begonnen 
aan zijn vijfde seizoen als trainer 
van de Vrouwen van ZVG. Met 
de komst van een aantal Rot-
terdamse meiden is de selectie 
aanzienlijk uitgebreid en kan hij 
hopelijk de organisatie nog meer 
professionaliseren.

Tekst Theo Sprong
Foto Den Uijl Fotografi e 

“De eerste competitiewedstrijden zijn 
alweer gespeeld. We begonnen sterk 
tegen landskampioen Os Lusitanos en 
stonden halverwege met 0-2 voor in 
Amsterdam. Na rust speelde de lands-
kampioen van vorig jaar alles of niets 
en kregen we in de allerlaatste speelmi-
nuut de gelijkmaker om onze oren. Al 
met al was ik tevreden, de trainingsar-
beid heeft zijn vruchten afgeworpen”, 
aldus een tevreden Van der Hoek.

“Futsel Rotterdam (voorheen Feyen-
oord – TS) werd vanwege betalings-
problemen uit de competitie gehaald. 
Jammer voor zo’n grote vereniging met 
negentien heren- en drie vrouwen-
teams. Voor ons een gelukje, want een 
groot aantal vrouwen maakte de over-
stap naar ZVG. We hebben nu zelfs 
twee teams in de competitie. ZVG 2 
speelt in Rotterdam en wij hier thuis in 

Gorinchem. Eindelijk kan ik een beetje 
doorselecteren, want de spoeling was 
met vier speelsters en een keepster 
best wel krap.”

De ervaren Van der Hoek (66) weet 
waarover hij praat. “Een aantal jaren 
geleden was ik trainer van Jogadores. 
Remie Schuurman haalde mij over 
om deze Gorcumse zaalvoetballers te 
coachen. Toen ze ophielden te bestaan 
stroomde ik door naar de vrouwen van 
ZVG. Voor mij een fl inke omschakeling, 
want ik had nooit vrouwen getraind. 
Maar het bevalt heel goed. Ze zijn heel 
fanatiek en zijn altijd punctueel op tijd. 

Discipline, daar houd ik van en ben ik 
van oudsher ook gewend.”

Hij knikt. “In mijn jonge jaren speelde 
ik bij DFC in de jeugd met mannen als 
Michel Valke en René van der Gijp. We 
voetbalden legendarische wedstrijden 
tegen leeftijdsgenootjes van Ajax, Fey-
enoord, Excelsior, Sparta en ADO Den 
Haag. Valke en Van der Gijp hadden 
iets meer talent dan ik en zijn wel ge-
slaagd in het betaald voetbal. Na aan 
paar jaar bij DS’79 aan de Krommen-
dijk koos ik voor een maatschappelijke 
carrière, ook omdat destijds spelers 
als Epi Drost en zelfs eventjes Johan 

Cruijff voor een demonstratiewedstrijd 
werden gehaald.”
Van der Hoek belandde na DFC, via 
Sliedrecht, bij SVW. “Een geweldige 
tijd op het oude gezellige sportpark 
Mollenburg. Anne Smit op doel en 
verder op het veld Joop van den Bosch, 
Theo Hölzken, Rob Boet en vele ande-
ren. Na de donderdagavondtraining 
met z’n allen de stad in. Dat waren 
nog eens tijden. Ik bouwde vervolgens 
af bij Alblasserdam en Emma en ging 
zaalvoetballen.”

Dat deed de Dordtenaar niet onver-
dienstelijk. “Met Ceverbo werden we 
kampioen van Nederland en wonnen 
zelfs drie keer de landelijke beker. Een 
mooie carrière, die ik goed kon combi-
neren met mijn werk. Nog een jaartje 
en dan stop ik als technische salesman 
bij Sonneveld uit Papendrecht. Ik 
werk over de hele wereld en verkoop 
zogenaamde lossingsmiddelen in de 
broodindustrie.”

Terug naar de zaal. “Ik ben blij met de 
huidige grote selectie en nu we ook op 
maandagavond trainen, kunnen we 
ook stappen maken. Daarnaast ben ik 
blij met de nabije toekomst, want de 
jeugd van Boukie dient zich binnenkort 
ongetwijfeld ook aan. Het mooiste 
zou natuurlijk zijn als de meiden zich 
volledig gaan concentreren op Futsal. 

Nu voetballen bijvoorbeeld Noël Elands 
en Esther Lakerveld nog bij Unitas/
GJS/Heukelum op het veld. Maar dat 
niveau is zo laag, dat ze eigenlijk te 
weinig weerstand hebben en niets 
leren.”

Het liefst ziet Van der Hoek zijn kroost 
dan ook in de zaal. “De ruimte is veel 
kleiner, de weerstand is groter en er is 
veel minder tijd om na te denken. De 
handelingssnelheid is veel hoger en 
daar word je een betere voetbalster 
van. Misschien is het een droom die 
nooit uitkomt, maar volledig overstap-
pen naar Futsal zou geweldig voor 
ZVG/Cagemax en goed voor ieders 
persoonlijke ontwikkeling zijn.”

Het is duidelijk, Johan van der Hoek 
heeft er – samen met zijn technische 
staf Robert Sluijk en Jeffrey Schef-
fers – zin in. “We spelen aanvankelijk 
acht wedstrijden, waarvan er vijf uit. 
Onlangs dus tegen Os Lusitanos in 
Amsterdam. Binnenkort tegen top-
ploeg M.A.R.L.E.N.E en Drs. Vijfje. In 
Groningen bijna niet te verslaan en 
dat geldt ook voor Zeemacht uit Den 
Helder. We moeten in ieder geval 
zorgen bij de top 4 eindigen. Dat geeft 
namelijk recht op de winnaarspoule en 
kans op het winnen van de landstitel. 
We gaan ons best doen onze huid 
duur te verkopen.”

Johan op weg naar de bank voor het begin van de wedstrijd

Lang gekoesterde wens in vervulling;
ZVG/Cagemax komt uit in de eredivisie 

Op vrijdag 18 oktober debuteren 
de mannen van ZVG/Cagemax 
in de eredivisie futsal met een 
thuiswedstrijd tegen Scagha’66 
uit het Noord-Hollandse 
Schagen. Een lang gekoesterde 
droom komt uit. De ploeg is 13 
jaar na de oprichting eindelijk 
toegetreden tot de eredivisie 
van het futsal, waarin de 
zestien beste clubs van het land 
uitkomen. 

Tekst: Wout Pluijmert
Foto Den Uijl Fotografi e 

Wat zijn voorgangers, vaak toch 
ook grote namen in het futsal, niet 
konden bewerkstelligen, lukte de 
huidige ZVG/Cagemax trainer/coach 
Frank Brands wel. Hij bracht ZVG/
Cagemax naar de eredivisie van het 
futsal. De inwoner van Overloon 
heeft zijn eigen zaalvoetbalschool 
TOF. In het verleden was Brands 
als speler actief in de eredivisie 
bij onder meer Venray, Konica, 
Lake Valley en LZV/Kuijpers en 
kwam hij vijftien keer uit voor de 
nationale ploeg van Nederland. 
,,Dit kampioenschap wilde de club 
al zo lang. Ik ben blij dat ik er een 
bijdrage aan heb mogen leveren. 
Ik vond het ook terecht, want ik 
beschikte over een goede selectie. 

Los van die kwaliteiten zijn het ook 
jongens met een goed karakter, 
die zich graag willen ontwikkelen. 
Zij hebben nog steeds de drive om 
beter te worden en wilden dus echt 
met ZVG kampioen worden.”
ZVG/Cagemax werd in april op de 
Haagse Sportcampus, het walhalla 
van het landelijke zaalvoetbal, 
ongeslagen kampioen van de 
eerste divisie B en scoorde in vijftien 
wedstrijden liefst 150 doelpunten. 
Voorzitter John Wijnbelt gaat terug 
naar 2011. ,,Het zaalvoetbal zat 
toen in Gorinchem even in een 
vacuüm. John Wijnbelt, Christiaan 
Perrier, Mohammed Boukrouche 
en Kamal Ettaoufi ki hebben 
de schouders eronder gezet. 
Zaalvoetbal Gorinchem (GoZaal, 
red.) was geboren.” Begonnen 
in de tweede klasse, kon de club 
in dat jaar meteen het eerste 
kampioenschap vieren. ,,Dat was tot 
nu ook het enige kampioenschap, 
want wij promoveerden verder 
steeds via periodetitels. Wij gaan 
nu in de eredivisie eerst voor een 
jaartje handhaven en dan willen wij 
toch echt gaan meedoen voor de 
landstitel. Dat zou voor Gorinchem 
als zaalvoetbalstad toch uniek zijn.”

De ploeg is na de oprichting 
dus eindelijk toegetreden tot de 

eredivisie van het futsal, waarin de 
zestien beste clubs van het land 
uitkomen. Frank Brands: ,,Ook ik 
debuteer als trainer op het hoogste 
niveau, maar ik ben natuurlijk wel 
goed bekend met die competitie. 

Toch wordt het voor mij, en dat 
geldt ook voor veel van de spelers, 
een nieuwe ervaring.” Een deel 
van zijn spelersgroep is wel bekend 
met het spelen in de eredivisie. 
Brands noemt een man of acht 

die met het niveau bekend zijn. 
Topscorer Amin Amghar is weer 
volledig fi t. Hij moest in april de 
kampioenswedstrijd laten schieten 
vanwege een scheurtje in de 
buitenband van een knie en lag er 
drie maanden uit. Amghar - hij kent 
het eredivisieniveau omdat hij eerder 
voor landskampioen Hovocubo 
uitkwam - was vorig seizoen 
met 35 treffers bij ZVG/Cagemax 
clubtopscorer en tevens topschutter 
van de eerste divisie.

De KNVB heeft, omdat het WK 
Futsal tot eind september doorliep, 
voor een andere opzet gekozen. Na 
de eerste fase van acht wedstrijden 
wordt de ranglijst opgemaakt. Na zes 
december gaat de top acht door in 
de kampioenspoule. Daarin worden 
zeven thuis- en uitwedstrijden 
afgewerkt. ZVG/Cagemax gaat 
voor die optie en wil beslist niet in 
de degradatiepoule terechtkomen. 
Brands: ,,Ik denk dat wij het niet 
slecht hebben getroffen. Wij krijgen 
in de eerste acht wedstrijden niet te 
maken met Tigers Roermond in Os 
Lusitanos, dat zijn toch de nummers 
een en twee van vorig jaar. Wij 
ontlopen ook het sterke BE’79.” ZVG/
Cagemax speelt in het najaar vier keer 
thuis, waarvan twee wedstrijden op 
zondag om 17.00 uur.Trainer/coach Frank Brands bracht team naar de eredivisie
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Spijksedijk 10
Tel. 0183 - 635 636

Autoschade Service
Gorinchem

www.asngorinchem.nl
       
     ijzersterk in
    schadewerk

WIJ GAAN TOT HET
UITERSTE VOOR

UW ZAAK

0183 - 356 752 • www.karakteradvocaten.nl

www.damendrukkers.nl

DRUKWERK,
WIJ MAKEN 
ER EEN 
SPORT 
VAN

Alles voor mooi wonen!

Marconiweg 13 - Gorinchem
Telefoon 0183 - 632376 

• Tapijt • PVC vloeren • Gordijnen
• Karpetten • Laminaat • Zonwering

WWW.TOMMYNETTEN.COM



Verloren zoon Nasser El Khayati
negen jaar later terug bij Kozakken Boys

Nasser El Khayati sloot dit seizoen 
na een afwezigheid van negen 
jaar en ruim zes maanden in 
augustus weer aan bij Kozakken 
Boys. De verloren zoon oogde 
fi t. Zijn passing en doelgericht-
heid gaat de Werkendammers dit 
seizoen ongetwijfeld het nodige 
brengen. Toch kwam hij pas in de 
thuiswedstrijd tegen Meerssen, 
op 21 september, tot een eerste 
basisplaats.

Tekst Wout Pluijmert
Foto Jan Noorlandt

De globetrotter was in februari van 
dit jaar na terugkeer vanuit India, 
de geweldige periode in Werken-
dam nog niet vergeten. ,,Als ik 
terug zou gaan naar de amateurs 
moest het Kozakken Boys worden. 
Hopelijk kan ik de club helpen om 
snel naar het topniveau van de 
tweede divisie terug te keren. Wij 
kunnen niemand onderschatten.” 
Aanvankelijk was trainer Edwin 
Grünholz super voorzichtig met 
de grootste aanwinst voor Kozak-
ken Boys dit seizoen. De 35-jarige 
aanvallende middenvelder kwam 
immers zonder wedstrijdritme aan 
op De Zwaaier. Bovendien kende 
Kozakken Boys een voortvarende 
start en hoefde Grünholz niet persé 

wat te wijzigen in zijn ploeg. Dat 
werd anders na het pijnlijke verlies 
bij Hoek.

Wij gaan eerst negen jaar terug. El 
Khayati nam met twee doelpunten 
in de met 0-4 gewonnen uitbeurt 
bij ONS Sneek, afscheid van de 
‘boys’. Hij had zijn transfer naar het 
Engelse Burton Albion binnen. Zijn 
bijdrage was in een half seizoen 
met twaalf treffers en acht assists, 
van groot belang aan de latere 
titel van de Werkendammers. De 
geboren Rotterdammer liet in het 
half jaar dat hij voor Kozakken Boys 
uitkwam een onuitwisbare indruk 
achter. 

Nasser El Khayati groeide op in de 
Agniesebuurt in Rotterdam-Noord. 
Hij noemt het zelf een achter-
standswijk. ,,Ik ben er trots op, ik 
ben er geboren en getogen. Daar 
leerde je voetballen op de pleintjes. 
Geen Cruyff Court zoals nu, maar 
een pleintje vol onkruid waarvan 
alle tegels scheef en omhoog 
lagen. Je viel en stond weer op. Je 
moest opkomen voor jezelf. Die 
periode heeft mij voor de toekomst 
mentaal en fysiek gevormd. Het 
recht van de sterkste en slimste re-
geerde er.” Op een van die pleintjes 
werd hij gescout door Feyenoord. 

,,Ik trainde een maand of twee 
met onder anderen Georginio 
Wijnaldum, Daryl Janmaat en Leroy 
Fer bij de D’tjes.” Hij vertrok als 
eerstejaars C-junior naar Excelsior, 
maar door een beenbreuk was hij 

er een jaar uit. Via FC Den Bosch en 
NAC vertrok hij voor korte tijd naar 
Olympiakos Nicosia. Op een mooie 
zaterdagmiddag begin augustus 
2014 kwam El Khayati met zijn 
sporttas De Zwaaier oplopen en 

deed na overleg met trainer Danny 
Buijs op een bijveldje zijn ding. Het 
oefenpotje tegen het voormalig 
nationale team van Eritrea en een 
aantal trainingen leverden hem uit-
eindelijk een contractje op. El Kha-
yati kijkt dankbaar terug. ,,Danny 
wilde het gaan maken als trainer 
en moest alles nog leren. Ik hoopte 
Kozakken Boys te gebruiken als op-
stap en terugkeer naar het betaalde 
voetbal. Het werd uiteindelijk voor 
mij op 25-jarige leeftijd het omslag-
punt in mijn voetbalcarrière.” De 
prestaties van El Khayati vielen op 
in Engeland. Trainer Jimmy Floyd 
Hasselbaink haalde hem in januari 
naar het kleine Burton Albion, uit-
komend in League 2. Hasselbaink 
ging naar Queens Park Rangers 
uitkomend in de Championship en 
nam uiteraard El Khayati mee. Na 
de winterstop hielp hij, op huurba-
sis, ADO Den Haag in de eredivisie 
te blijven. Na weer een half jaartje 
ADO Den Haag en even Willem II, 
maakte hij nog twee mooie jaren 
mee in India. El Khayati, inmiddels 
vader van twee zoons, werd na 
play-offs landskampioen met het 
grote Mumbai City FC, dat eigen-
dom is van de City Football Group. 
,,Wij speelden ook nog Champions 
League in Azië tegen onder meer 
het Al Hilal van Neymar.”

Voetballende jeugd vier dagen onder de
pannen in Werkendamse sporthal

De laatste vier dagen van het 
jaar, 27, 28, 30 en 31 decem-
ber, gaat het los in sporthal De 
Crosser. Duizend jongeren van 
de voetbalclubs Kozakken Boys, 
Sleeuwijk, Almkerk en Altena 
treffen elkaar dan met liefst 
125 teams tijdens het 50ste 
Kersttoernooi. Met de organi-
satoren Bas Cornet, John Struik 
en Gerard Witte blikken wij 
vooruit op waarschijnlijk weer 
topdagen tussen Kerst en Oud 
& Nieuw.

Tekst Wout Pluijmert
Foto Jan Noorlandt

Vorig jaar pakte het genoemde 
trio het door Kozakken 
Boys volledig ondersteunde 
traditionele voetbalfeest op. 
,,Dit mag niet verloren gaan. 
Het is zo’n mooi evenement 
voor al die jonge sporters. Zij 
zijn in deze periode van veel 
vrije dagen van de straat en 
de jongens en meiden werken 
een heerlijk toernooi af tegen 
leeftijdsgenoten”, vertelt John 
Struik, die zich met name met 
de sponsoring bezighoudt. 

De supportersvereniging van 
Kozakken Boys werpt zich op als 
balsponsor.
Het toernooi vraagt een jaar 
voorbereiding. Bas Cornet heeft 
de contacten met de betrokken 
clubs en zet het toernooischema 
in elkaar. Een giga klus, 
hoewel hij tegenwoordig 
wordt ondersteund door een 
app. ,,Toch vraagt ieder detail 
aandacht. Ik wacht in de avond 
bij ons thuis even tot iedereen 
naar bed is en dan duik ik weer 
even in de schema’s. Toch nog 
maar eens kijken of de dagen 
goed lopen.” Het gaat om heel 
veel wedstrijden van zeven 
minuten. ,,Dat lijkt kort, maar 
geef als speler of speelster maar 
eens zeven minuten vol gas in 
de hal, dan hap je naar adem. 
Gelukkig kan er doorgewisseld 
worden anders redden de spelers 
en speelsters het echt niet”, 
weet Cornet. 

Gerard Witte is de rustigste van 
het trio maar verricht achter 
de schermen eveneens goed 
werk. ,,Het is belangrijk dat 
de vele wedstrijden elkaar in 

hoog tempo opvolgen. Er is 
exact een minuut om het veld te 
ontruimen tot het signaal dat de 
volgende wedstrijd begint. Als ik 
dat niet strak handhaaf gaat het 
natuurlijk mis.”

De organisatie beschikt over 
een ingehuurde professionele 
boarding. ,,Dat maakt het spel 
supersnel. In principe gaat 
de bal nooit uit het spel. Dat 

is het grote verschil met het 
zaalvoetbal of futsal zoals 
het ook wordt genoemd.” 
Deze editie is er weer een 
meidenmiddag en er wordt 
nog ruimte gezocht voor 
een wedstrijd tussen het 
Kozakken Boys G-team en een 
tegenstander.

Op oudejaarsdag is het natuur-
lijk voor volle tribunes het 

moment van de prijsuitreiking 
waarbij een van de wethouders 
van Altena aanwezig zal zijn. 
Struik: ,,Niemand gaat bij ons 
met lege handen naar huis. Voor 
de spelers van zes tot twaalf jaar 
is er een beker en een medaille. 
Voor de oudere spelers is er 
een beker. Bovendien wordt 
nog nagedacht over een ander 
blijvend aandenken. Vorig jaar 
was er voor alle deelnemers een 
sleutelhanger met daarop logo’s 
van alle deelnemende clubs.” 
Een belangrijk onderdeel blijft 
hopelijk tot het laatste moment 
geheim. Er wordt namelijk 
iemand in de spotlights gezet 
die jarenlang van groot belang 
was voor het slagen van het 
evenement. Om wie het gaat 
wordt op oudejaarsdag duidelijk.

Als de 50ste editie van het 
Kersttoernooi voorbij is, zit het 
er voor Cornet, Struik en Witte 
op. ,,Er lopen de komende 
editie al wat jongeren mee. 
Zij zullen straks de kar moeten 
gaan trekken, al kijken wij 
desgevraagd in 2025 echt nog 
wel mee”, besluit Cornet.
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El Khayati wordt op de huid gezeten door een speler van Jong Sparta



In een tijd waarin we constant in de hoogste versnelling leven,
maakt aandacht het verschil. Van de Noorse fjorden tot onze
thuishaven Spakenburg, overal krijgt Echte Zalm de aandacht die
het verdient. En daarom is onze zalm de perfecte manier voor jou
om aandacht te geven en waardering te tonen.

Of het nu gaat om een trouwe klant, een vriend of familielid die
iets te vieren heeft of juist een steuntje in de rug verdient of een
medewerker die dag in dag uit voor je klaar staat: met Echte Zalm
geef je aandacht.

Kijk op EchteZalm.nl voor ons assortiment en gun jezelf of je
omgeving de smaak van Echte waardering. Dit kan met onze
vaste pakketten, maar uiteraard ook helemaal op maat. 

Team Echte Zalm. 

website

Dorpsweg 133 C, 4221 LL Hoogblokland  |  +31 (0)6 184 811 69
info@coenraadsstofferingen.nl  |  www.coenraadsstofferingen.nl

Showroom geopend op woensdag t/m vrijdag van 09.00  - 17.00 uur
Andere dagen van de week op afspraak!

Vloerbekleding
en raamdecoratie
• PVC vloeren
• Tapijt
• Laminaat
• Vinyl
• Binnen zonwering
• Egaliseren
• Trap stofferen
• Raamdecoratie

Nieuwsgierig geworden naar onze mogelijkheden?
Neem dan contact met ons op of kom eens langs bij:

Altijd
de beste
prijs!



Daan en Luuk van der Leun: 
‘De lat bereik je nooit als je blijft waar je bent’ 

 Anderhalf jaar geleden voet-
balde de tweeling Van der Leun 
nog in de derde klas. Nu spelen 
Daan en Luuk in de top van het 
amateurvoetbal en wel bij derde 
divisionist SteDoCo. Een weer-
zien aan de Groeneweg, want 
als pupillen waren de Van der 
Leuntjes daar ook al enkele jaren 
actief.

Tekst Theo Sprong
Foto Jan Noorlandt

“Nog zonder zwemdiploma moch-
ten we van onze ouders toch op 
voetbal. Bij de Kabouters in Meerkerk 
kwamen ze precies twee spelertjes 
tekort…”, herinnert Daan zich goed. 
“Met klasgenootjes als Ruben Verzijl 
en Joshua Dikici trapten we voor 
het eerst tegen een bal. Niet veel 
later voegden Milan van Dijk, Rik de 
Leeuw en Bart de Bruijn zich ook tot 
deze goede lichting.”
Luuk knikt. “We vormen nog steeds 
een vrienden groep. In de E-tjes wer-
den wij lid bij SteDoCo, dat toen een 
sterke jeugdopleiding had. Er werd 
volop gescout en zo voetbalden wij 
met jongens uit Brabant en Rotter-
dam en omgeving. Na een aantal 
jaren zakte de animo en besloten wij 
terug te keren naar Sv Meerkerk.”

Debuut
De jonge tweeling had in vijf sei-
zoenen veel geleerd bij SteDoCo. 
“Amper vijftien jaar oud, mochten 
we onder trainer Michel de Raad 
debuteren. Luuk was net iets eerder 
en viel in tijdens de uitwedstrijd 
tegen Pelikaan. Een paar weken later 
maakte ik mijn eerste minuten tegen 
Wilhelmina ’26. Onder leiding van 
trainer Gerrie Schaap kwamen we 
bij aanvang van het nieuwe seizoen 
in de basis en sloegen een groot ge-
deelte van de jeugd dus over”, aldus 
Daan, de aanvallende middenvelder.

Ondanks de vervelende Corona-jaren 
die volgden, ging het crescendo met 
de Hoogbloklanders. “Ze hebben 
elkaar en doen werkelijk alles samen. 
Daan is vijf minuten ouder, maar 
voor de rest zit er nagenoeg geen 
verschil tussen. Ze lijken ontzettend 
op elkaar. Ook qua karakter”, ver-
klapt de ook aangeschoven moeder 
Monique. Binnenkort verlaten de 
broers, afgelopen maand 22 jaar 
geworden, het ouderlijk huis. 

“Samen hebben we een woning 
gekocht, gelukkig op loopafstand 
van pa en moe. Kunnen we ’s avonds 
ook nog eventjes aanschuiven voor 
de warme prak en de was”, 
knipoogt Luuk ondeugend. 

Tot in de puntjes geregeld
Daan vervolgt. “Veel wassen zullen 
we overigens niet te hoeven doen. 
We trainen weliswaar drie keer per 
week, maar de kleding blijft achter in 
Hoornaar. Tegen een kleine vergoe-
ding wordt er voor ons gewassen 
en ja, zelfs de voetbalschoenen 

worden schoongemaakt. Toen we 
ons meldden voor de eerste training 
was Arwin van Soest heel duidelijk. 
Je hoeft alleen maar je slippers, een 
schone handdoek en een onderbroek 
mee te nemen. Bij SteDoCo is alles 
tot in de puntjes geregeld.”

Luuk, die meer dan uitstekend in 
de achterste linie uit de voeten kan, 
lacht. “Bij Meerkerk moesten we 
bij aanvang van de training zelf de 
ballen oppompen. Een mooie tijd, 
waarin we veel in onszelf geïnves-
teerd hebben. Ook op maatschappe-
lijk vlak. Na de Mavo hebben we ons 
HAVO-diploma gehaald en inmiddels 
werken we samen onder de naam 
DLvanderLeun als ZZP-ers bij Steen-
plaza in Lexmond. We hebben één 
auto en dat volstaat. Nogmaals we 
doen alles samen, het zou onzin zijn 
om met twee wagens achterelkaar 
naar ons werk, onze vrienden of nu 
naar Hoornaar te rijden.”

Een vriendin hebben ze nog niet. 
“Het zou mooi zijn om met een spor-
tieve vrouwelijke tweeling verkering 
te krijgen, maar dat is nog niet zo 
makkelijk. We hebben nu, met onze 
drukke agenda’s, ook geen tijd voor 
een relatie. Haha”, vult Daan zijn iets 
jongere broertje aan.

De Van der Leuntjes zijn niet echt 
jongens die zich direct zorgen ma-
ken. “We houden van een strakke 
planning, maar we zien wel wat de 
toekomst brengt. Stel dat er eentje 
verkering krijgt, dan lossen we sa-
men wel op wie er in onze woning 
kan blijven wonen. Voorlopig moe-
ten we eerst nog fl ink verbouwen. 
Ook dat doen we samen. ‘Alleen 
loop je harder, maar samen kom je 
verder’, wordt weleens gezegd. In 
ons geval lopen we ook harder. We 
jutten elkaar letterlijk op.”

Fantastisch goede vent
Met succes, want ondertussen spelen 

de mannen op niveau in Hoornaar. 
“Vorig jaar hebben we de overstap 
gemaakt naar Almkerk. De stap naar 
de eerste klas, was achteraf niet zo 
groot en eigenlijk stonden we direct 
in de basiself van trainer Vincent de 
Klerk. In Meerkerk waren we onder 
Gert-Jan Koekkoek gelukkig al wel 
wat gewend. Een fantastische goede 
vent. Tactisch heel sterk en vooral als 
mens zeer bevlogen en sociaal. Een 
jongen uit ons eigen dorp en opmer-
kelijk een veel betere trainer dan zijn 
voorgangers. We hebben heel veel 
van hem geleerd.”

Het leerproces ging aan de overkant 
van de Merwedebrug verder. “We 
moesten een stukje harder lopen, 
maar kenden geen aanpassings-
problemen. Dat komt ook omdat 
Almkerk net zo’n dorpscluppie is als 
Meerkerk. Een gemoedelijke sfeer 
en in onze ogen niet te vergelijken 
met enkele tegenstanders zoals RBC 
en WNC. Met jongens uit de streek 
klikte het direct”, vindt Luuk.

Daan grinnikt. “Wel namen we onze 
krentenbolletjes mee naar de late uit-
wedstrijden. Van een sponsor kregen 
we luxe pistoletjes met zalm, maar 
daar zijn wij niet zo van. Niet dat we 
bijgelovig zijn, maar goed is goed. 

Trouwste supporters
De avondwedstrijden, ver in Brabant, 
waren natuurlijk wel wennen voor de 
boys. “Af en toe aten we ‘s mid-
dags al een door onze vader Gerrit 
gemaakte pasta Penne met zalm. Dat 
smaakte ook goed, nog steeds trou-
wens. Want ook nu zijn er avondpot-
jes, zoals eind augustus toen we op 
bezoek gingen bij Sv Meerssen. Onze 
ouders missen trouwens geen wed-
strijd, ze zijn onze vaste supporters. 
Zowel uit als thuis. Ze hebben vorig 
seizoen één potje gemist en wel op 
trainingskamp in Benidorm. Het is ze 
vergeven. Ook broer Ruben woont 
de wedstrijden zoveel mogelijk bij, 

tenzij hij zelf een elftal moet fl uiten. 
Hij is, nadat hij gestopt is met voet-
ballen, scheidsrechter geworden. We 
hebben trouwens nog een poosje 
met z’n drieën in het eerste elftal van 
Meerkerk gespeeld, hij als keeper.”

In Almkerk werd net de promotie 
naar de vierde divisie gemist. De Bra-
banders verloren in de eerste ronde 
van de nacompetitie van VELO uit 
Wateringen. “Als we met Almkerk 
waren gepromoveerd, dan nog 
speelden we ook nu bij SteDoCo. In 
februari hadden we ons ja-woord 
al gegeven aan de club. Het was 
gezellig in Almkerk, ook omdat onze 
plaatsgenoot Melvin van den Heuvel 
met ons meereed. Met zijn drieën 
heb je toch andere gesprekken en 
een verschillende kijk op de gespeel-
de of te spelen wedstrijd.”

Toen SteDoCo belangstelling toonde, 
hoefden de Van der Leuntjes niet 
lang na te denken. “We willen zien 
waar onze lat ligt. Almkerk kende 
een  topseizoen, nacompetitie en 
een mooie derde plek aan het einde 
van het seizoen. Toen we tekenden 
bij SteDoCo was de club, met toen 
nog tien punten voorsprong op 
Barendrecht, hard op weg naar de 
tweede divisie. Dat had natuurlijk 
helemaal geweldig geweest. Jongens 
uit Hoogblokland voor volle tribunes 
bij Sv Spakenburg. Helaas lukte het 
niet in Hoornaar om kampioen te 
worden danwel via de nacompetitie 
te promoveren.”

Maar het is nu al kicken voor de 
Bazeldijkers. “Onze eerste oefen-
wedstrijd speelden wij in Maassluis, 
tegen Excelsior. Een topamateurclub. 
Begin september verloren we voor 
de TOTO KNVB beker van IJsselmeer-
vogels, maar het was een geweldige 
ervaring. Zeker omdat ik een dag 
voor de wedstrijd te horen kreeg dat  
ik mijn basisdebuut zou gaan maken. 
Daan kreeg in diezelfde wedstrijd 

ook nog speelminuten”, geniet Luuk 
na.

Daan vult aan. “Een paar dagen 
later volgde voor ons een nieuwe 
mijlpaal. Ik mocht in de 70e minuut 
invallen bij een spannende wedstrijd 
tegen G.O.E.S.. We stonden nipt met 
1-0 en met het hoofd maakte ik de 
belangrijke 2-0, Uiteindelijk won-
nen we met 3-0. De eerste welkome 
driepunter van de competitie.” 

Concurrentie is groot
Op sportpark Kort Scheiwijk zijn de 
mannen alweer goed ingeburgerd. 
“De keuze voor SteDoCo was niet zo 
moeilijk. We spelen nu op divisieni-
veau en moeten nu zoveel mogelijk 
speelminuten zien te krijgen. De 
concurrentie is groot, maar onze 
inzet en werklust ook. We kun-
nen zeker al een bijdrage leveren 
en hopen steeds belangrijker te 
kunnen worden voor het team. Een 
leuke groep, met niet toevallig ook 
spelers uit onze omgeving. Remco 
de Bruijn komt uit Gorinchem. Arwin 
van Soest woont in Schoonrewoerd 
en onze aanvoerder Joran Schröder 
rijdt al jaren vanuit Hardinxveld door 
de polder naar Hoornaar. Rick Stuy 
van den Herik komt uit Sliedrecht 
en Tibeau van Leerdam uit Papend-
recht. Tot slot is het mooi dat onze 
oud-jeugdtrainer Chris Boom weer is 
aangehaakt tijdens de trainingen op 
donderdagavond”, aldus Luuk.

Daan knikt. “Verder komen er spelers 
uit Brabant, de regio Rotterdam 
en zelfs Nijmegen. Mannen met 
vaak een BVO-achtergrond en daar 
kunnen wij veel van leren. Het gaat 
natuurlijk allemaal een fl ink stuk 
professioneler. Zo bekijken we op 
maandag na de wedstrijd vaak onze 
eigen wedstrijdbeelden terug. Vooral 
niet de doelpunten, want je weet 
heus wel wat goed is gegaan of bij 
een tegengoal beter had gekund. 
Maar met name de zogenaamde 
tussenbeelden, die de supporter niet 
terugziet op Youtube en SteDoCo-
TV. Op dinsdag werken we aan onze 
conditie en donderdag staat alles in 
het teken van de komende wedstrijd. 
We analyseren de tegenstander en 
bedenken een strijdplan.”

Voor de Van der Leuntjes dus een 
compleet andere wereld. “We heb-
ben nog veel te leren in ons jonge 
voetballeven. Er verandert veel op 
dit moment, maar dat is alleen 
maar goed. De lat bereik je nooit 
als je blijft waar je bent. Voorlopig 
zitten we goed bij SteDoCo en zijn 
we trots wat we nu al bereikt heb-
ben. Voetballen op divisieniveau is 
prachtig. We zijn realistisch genoeg 
en willen eerst een vaste basisplek 
veroveren. Om daarna te kijken 
waar eventueel onze nieuwe lat 
ligt. Misschien wel met SteDoCo 
naar de tweede divisie, die kansen 
waren er voor de club de afgelopen 
twee jaren zeker”, besluit Luuk 
hoopvol.

De Van der Leuntjes hopen steeds belangrijker te kunnen worden voor het team
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Scoren met
een zeer

lage premie
voor uw

autoverzekering
De schadevrije jaren van
Uw autoverzekering zijn

geld waard.

Wat betekent dit voor U.....?

Informeer geheel vrijblijvend:
0183 - 63 53 66

Voor een persoonlijk
en gedegen advies.

Linders Assurantie Centrum
Burgstraat 30 4201 AC Gorinchem Telefoon (0183) 63 53 66
hein@lindersassurantie.nl • www.lindersassurantie.nl

Dampack International BV
Calandstraat 22 • 4251 NZ  Werkendam

Tel.: +31 (0)183 – 631 799 • Fax.: +31 (0)183 – 631 955Tel.: +31 (0)183 – 631 799  Fax.: +31 (0)183 – 631 955

www.dampack.nl

VOOR ADVIES EN

REALISATIE IN

RAAMDECORATIE

Bullekeslaan 8 • 4203 NH Gorinchem • T (0183) 638115 • F (0183) 638120
E info@vroongordijnenatelier.nl •I www. vroongordijnenatelier.nl

• Rolgordijnen/Plisse/
 Lamellen
• Gordijnen
• Gordijnen op ringen
• Vitrage
• Vouwgordijnen/Blinds

• sfeervol à la carte 
restaurant voor lunch

 of  diner

• 7 dagen per week open 

v.a. 11.00 u

• ideaal voor gezelschap-

pen tot 30 pers.

• gezellig overdekt
 (verwarmd) terras

•  Kleine gezelschappen
 v.a 30 pers.
•  Bruiloften & partijen
•  Bedrijfsfeesten & presentaties
•  Recepties
•  Grote gezelschappen
 tot 350 pers.
•  Jubilea & andere
 feestelijkheden

  HAGEMEIJER 
TWEEWIELERS

 Gildenweg 121-123 • GORINCHEM 
Internet: www.hagemeijer.nl

Tel. 0183-633008

GRATISGRATIS
HAAL- EN BRENGSERVICE 

Grote 
collectie 

FIETSEN 
&

SCOOTERS 

alle bekende 
merken

op voorraad!

             Scoor eens een fi ets of scooter
   bij Hagemeijer Tweewielers!

G r o t e  M a r k t   4 2 0 1  E A  G o r i n c h e m
0 1 8 3  6 3 8  8 8 0

Bij ons kunt u altijd terecht voor een uitgebreide maaltijd, een lichte lunch, een borrel met 
collega’s of voor een gezellige high-tea met vriendinnen. De Hoofdwacht is er voor iedereen! 

Geertjan Evers |
Nonnenveld 46 Gorinchem |

06-53 413 953 |

geertjan@finnadviseurs.nl |

Geertjan Evers kan 
jouw hypotheek/
bedrijfsfi nanciering 
op maat maken, 
de verzekeringen kunnen daarbij 
zeker meegenomen worden. 

Geertjan Evers  |  Nonnenveld 46  |  Gorinchem
06 - 53 41 39 53  |  geertjan@fi nnadviseurs.nl

 Maak een afspraak voor een objectief advies!

RIBO GORINCHEM
S TAT I O N S W E G  2 1  G O R I N C H E M  |  0 1 8 3 - 6 2  7 9  9 9
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NOUT

RIBO GORINCHEM
STATIONSWEG 21 GORINCHEM | 0183- 62 79 99
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NOUTwww.sushisian.nl

Je kunt onze  
verse sushi 

ook bestellen! 
Bestel je favoriete sushi en grijp  

nooit meer mis! Haal je bestelling op  
het gewenste tijdstip af in onze winkel. 

 
Neem de folder mee  

of kijk op de bestelsite  
van Sushi Sian. 

Wiardi Beckmanplein 37  Gorinchem  |  0183 622 361



Van de Kuip naar Molenvliet: ‘Toen ik Frenkie zag, 
wist ik: dat niveau ga ik nooit halen’’

Hij speelde tegen Frenkie de Jong, 
Lutsharel Geertruida en Matthijs 
de Ligt: nu is hij de kersverse 
captain van Unitas-zondag. Kevin 
Nikolov (26), zoon van een Noord-
Macedonische vader en een Ne-
derlandse moeder, begon met een 
zware blessure aan zijn tijd bij de 
Roodbroeken, nu is hij klaar om 
voorop in de strijd te gaan. 

Tekst: Tim Hartman
Foto: Jan Noorlandt

Achttien minuten. Zo lang was 
het kersverse seizoen in de Derde 
Divisie onderweg voor Unitas toen 
Nikolov kermend van de pijn op 
de grond lag. Kuitbeen uit de kom 
en afgescheurde enkelbanden. ,,Ik 
vergeet het nooit meer”, zegt hij 
terwijl hij een foto van het niet al te 
smakelijke moment laat zien. ,,Hier, 
kijk. Mijn enkel gaat helemaal de 
andere kant op en m’n knie staat 
naar buiten. Ik dacht meteen aan 
mijn kruisband, maar ik heb heel 
veel geluk gehad.”

Wonderwel stond Nikolov vier 
maanden later weer op het veld, 
waarna hij het seizoen op vier pa-
racetamols per wedstrijd afmaakte. 
Het kon degradatie naar de Vierde 
Divisie niet voorkomen. ,,De Vloek 
van Nikolov”, zegt hij lachend, 
wijzend naar het seizoen daarvoor. 
Daarin hij degradeerde uit de eerste 
klasse met Nivo Sparta, de club 
waar hij als tienjarig jongetje werd 

opgepikt door FC Den Bosch én de 
club waar hij via Brabant United en 
RKC Waalwijk in 2019 terugkeerde.

,,Ik was helemaal klaar met dat 
profvoetbal”, zegt Nikolov, die elf 
jaar lang alles daarvoor opgaf. ,,Als 
vrienden de stad in gingen, ging ik 
naar bed. Niet dat ik er last van had, 
want ik wist niet beter. Nu weet ik 
dat het een goede keuze was om 
niet nog zeven jaar alles opzij te zet-
ten om maar te kijken waar het zou 
eindigen in het profvoetbal.”

Geen debuut
Bij RKC zat hij een aantal keren op 
de bank, maar een debuut in het 
betaald voetbal kwam er niet. ,,Ik 
vergeet nooit de woorden van Fred 
Grim. Hij zei: Kevin, je verdient een 
kans, maar die krijg je niet, want er 

zitten vier centrale verdedigers voor 
je met een fl ink contract. Ik kon 
goed mee op het niveau, maar was 
niet beter en als je gelijkwaardig 
bent, spelen andere factoren een 
rol. Daardoor was ik realistisch en 
dacht ik: het is goed, ik ben 21, ga 
mijn hbo-studie afmaken en met 
mijn maten voetballen. Yri Schalkx 
ken ik al vanaf dat ik één ben en ik 
zei op een verjaardag tegen hem: 
als jullie kampioen worden, kom ik. 
Nou, dat gebeurde.”

Spijt van zijn keuze kreeg hij niet, al 
was het even schakelen ,,Ik wist niet 
dat er zó veel gezopen werd in de 
derde helft”, lacht Nikolov, die niet 
eens bier lustte. ,,Ik kwam in een 
totaal andere wereld. Frank Schaap 
heeft me echt geholpen. Hij zei: laat 
het los.”

Terwijl hij zelf zijn profvoetbaldroom 
liet varen, zag hij met onder 
anderen Lutsharel Geertruida, Tyrell 
Malacia, Orkun Kökçü, Luis Sinis-
terra, Matthijs de Ligt, Frenkie de 
Jong, Donny van de Beek en Steven 
Bergwijn volop oude tegenstanders 
terug op televisie. ,,Op een gegeven 
moment zie je dat zij exceptioneel 
talent hebben. Frenkie is een mooi 
voorbeeld. Toen ik nummer 6 was, 
was hij nummer 10 bij Willem II. 
Qua lengte en kracht waren we 
eerst vergelijkbaar, maar op latere 
leeftijd zag je ineens zo’n groot 
contrast. Toen wist ik: dat niveau 
ga ik nooit halen. Al heb ik wel nog 
een keer in de Kuip gespeeld. Die 
tunnel die opent gaat, dat gras… 
Heel vet.”

Hoewel ook voetballen in Zaltbom-
mel z’n charme had, sloeg vorig jaar 
toch de twijfel toe. ,,Ik was niet moe 
na wedstrijden, daagde mezelf niet 
meer uit. Ik had elf jaar lang iets te 
hard gewerkt om te zeggen: fuck 
it, dit is mijn eindstation”, verklaart 
Nikolov, die tijdens carnaval in ge-
sprek kwam met Unitas-speler Sten 
Pijlman. ,,Ik zei dat ik hogerop wilde 
en een week later belde Hans de 
Jong (coach Unitas-zondag) me op. 
Gelukkig wist ik nog waar het over 
ging, haha.”

De overgang naar Unitas was een 
feit, al deed het hem pijn: ,,Ik 
speelde met m’n vrienden, woon-
de twee minuten van Nivo… De 

eerste keren dat ik hierheen reed, 
dacht ik: wat ga ik nou doen? 
Maar Yri zei: als iemand de stap 
kan maken, ben jij het. Ze heb-
ben het me altijd gegund”, vertelt 
Nikolov, die dit seizoen bij Unitas 
graag afrekent met ‘De Vloek van 
Nikolov’. Én met nog één ander 
dingetje…

Mooiste man van Nederland
,,Nog één ding waar je het over 
wil hebben? Ach nee, ik weet het 
al. Dat blijft me m’n hele leven 
achtervolgen”, zegt hij schaterla-
chend. Nikolov werd in 2021 vijfde 
in de verkiezing ‘Mooiste Man van 
Nederland’. ,,Ik deed af en toe 
modellenwerk toen ik een bericht 
kreeg of ik mee wilde doen. Niets 
voor mij, dacht ik, maar m’n moeder 
zei: wat heb je te verliezen? Nou, ik 
met 200 mannen naar Rotterdam, 
hele poppenkast. Kwam ik bij de 
laatste 40, de laatste 20, de laatste 
5. Stond ik in de fi nale! Dat streelt 
je ego, maar ik dacht wel: kut, ik ga 
toch niet winnen?”

Het eindigde met een vijfde plek, 
30.000 volgers op Instagram én 
artikelen die op Google meteen 
oppoppen als je zijn naam intikt. 
,,Het was leuk voor de korte termijn, 
maar ik heb Instagram verwijderd 
en die artikelen mogen ook verder 
omlaag. Dat is een mooi doel voor 
dit seizoen: voetbalartikelen verder 
omhoog krijgen”, besluit hij met 
een knipoog.

Kevin Nikolov wil afrekenen met de ‘Vloek van Nikolov’

Jordi de Groot: ‘Als deze kans was uitgebleven, had ik
bij Schelluinen een mooie statistiek willen neerzetten’
Jordi de Groot (26) trad in de 
voetsporen van vader Teus in 
het eerste elftal van Schelluinen, 
waar hij ook nog speelde met 
broers Rick (30) en Wesley (28). 
Zusje Kelly (23) is er nu materi-
aalvrouw. Een echte Schelluinen-
familie dus, maar Jordi is inmid-
dels vijf minuten verderop als 
Roodbroek te bewonderen. 

Tekst: Tim Hartman
Foto: Jan Noorlandt

,,Ik mag zeker niet klagen”, 
zegt De Groot met een grijns 
op zijn gezicht. Hoewel hij 
de stap van de derde klasse 
naar de Vierde Divisie zette, 
bemachtigde hij al snel een plek 
in de basis. ,,Nu is het aan mij 
om de trainer geen reden te 
geven dat te veranderen.” 

Hoe is je overstap verlopen?
,,Ik heb me snel kunnen 
aanpassen. Bij de eerste 
trainingen zeiden jongens dat 
ze het lekker rustige trainingen 

vonden om ‘even in te komen’. 
Nou, ik liep met mijn tong op 
mijn enkels het veld af. Langs 
de lijn denk je misschien: qua 
tempo valt het wel mee, maar 
het is echt een fl inke stap. 
Maar ik klaag niet. Daar heb ik 
bewust voor gekozen.”

Hoe voelde het om Schelluinen 
achter te laten?
,,Ik moet eerlijk zeggen: best 
lastig. Je weet wat je hebt bij 
Schelluinen. Mijn familie? Die 
vond het ook lastig. Niet dat ik 
nu bij Unitas speel, maar vooral 
dat ik bij Schelluinen weg ben. 
Mijn vader begrijpt het wel. Die 
bekijkt het vanuit voetbalvisie. 
Mijn moeder vindt dat moeilijker. 
Die zei: het is toch leuk hier? Dat 
is ook zo, maar deze kans kwam 
als geroepen. Ik heb ook alleen 
maar mooie reacties gehad. 
Iedereen gunt me het beste. 
En ik voetbal nog steeds lekker 
dichtbij, op vijf minuutjes fi etsen. 
Buiten Schelluinen had het niet 
dichterbij gekund.”

Wanneer voelde je dat je klaar 
was voor deze stap?
,,Op trainingen merkte ik dat 
ik soms op 60 of 70 procent 
trainde. Het lukte toch wel. Dat 
triggerde me: moest ik daarmee 
doorgaan of moest ik nieuwe 
intensiteit opzoeken? Ik ben 
26, dan moet je ook niet te 
lang meer wachten. Als deze 
kans was uitgebleven, had ik bij 

Schelluinen een mooie statistiek 
willen neerzetten: zo lang 
mogelijk in het eerste spelen. 
Maar toen Unitas belde, dacht 
ik snel: dat moeten we maar 
eens gaan proberen.”

Toen Unitas belde, speelden ze 
zelfs nog in de Derde Divisie. 
,,Ja, daardoor heb ik lang 
getwijfeld of het niet een té 

grote stap was, maar jongens 
bij Schelluinen die hoger 
hebben gevoetbald zeiden: je 
moet het aankunnen. Stefan 
Walhain heeft Hans de Jong 
(coach van Unitas-zondag, red.) 
ook weleens geappt: moet je 
niet eens bij Schelluinen komen 
kijken? Ik stond ook niet voor 
niets op mijn zeventiende in 
het eerste. Dan moet je wel 
wat kunnen. De laatste twee 
jaren was ik ook aanvoerder en 
ben ik volwassen geworden in 
mijn spel. De eerste jaren pakte 
ik tien of twaalf gele kaarten 
voor praten. Dat gebeurt niet 
meer.”

Word je in Schelluinen al
gevraagd wanneer je 
terugkomt?
,,Haha, dat zal ooit wel 
gebeuren, maar hoe en wanneer 
durf ik niet te zeggen. Het is niet 
dat ik denk: ik ga het bij Unitas 
even een jaartje proberen en 
dan weer door. Het zou mooi 
zijn als ik hier kan slagen.”

Jordi de Groot: ‘Ik stond niet voor niets op mijn zeventiende 
in het eerste’
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Business United GJS (BUG) is de businessclub van én voor 
GJS. We zijn er vooral voor de leden van de vereniging. 
Daarnaast bieden we onze eigen leden een platform om 
zichzelf te profi leren aan elkaar en aan de (ouders van) leden 
van de GJS. Onze doelstelling is om de vereniging GJS in de 
breedste zin van het woord te faciliteren. Dat doen we door 
bijvoorbeeld trainingsmaterialen aan te schaff en. In deze 
periode spannen we ons in om de noodzakelijke uitbreiding en 
verduurzaming van het clubgebouw mogelijk te maken. 
De uitbreiding en bijbehorende werkzaamheden bestaan 
onder andere uit het realiseren van twee kleedkamers, de 
vervanging van de warmwatervoorziening en daar waar 
dat kan de verduurzaming van het clubgebouw. Daarnaast 
ondersteunen we primair het jeugdbeleidsplan en het vrouwen- 
en meisjesvoetbal binnen de vereniging. Wij doen méér dan 
alleen het ondersteunen van de vereniging. We bieden onze 

leden de gelegenheid om business-2-business te realiseren. 
Als Business United GJS, de naam zegt het al, bieden we 
een platform waarbij leden elkaar zowel zakelijk als in een 
ontspannen sfeer kunnen ontmoeten. Zo inventariseren we 
welke vragen er onder onze leden spelen. En wat we voor 
elkaar kunnen betekenen. Daarmee streven we naar een meer 
zakelijk karakter van de businessclub. En dat gaat verder dan 
alleen contactgegevens uitwisselen en vier tot zes keer per jaar 
deelnemen aan een leuk event. Met ons succesvol initiatief 
van het businessontbijt creëren we een ontspannen setting 
waarbij leden vragen en ideeën uitwisselen. Leden stellen een 
voor hun relevante actuele vraag en andere leden bekijken op 
welke manier zij daar invulling aan kunnen geven. Gemiddeld 
een twintigtal ondernemers komen bij elkaar en een ieder 
presenteert zich op z’n eigen manier onder het genot van een 
heerlijk ontbijt. Naast deze bijeenkomsten blijven we uiteraard 

jaarlijks vier tot zes leuke en gezellige uitjes organiseren. Van 
het bezoek aan een sportwedstrijd t/m de jaarlijkse befaamde 
fi etstocht. Met een wat meer zakelijk karakter hopen we nieuwe 
leden aan de businessclub te kunnen binden. Door elkaar 
op zakelijk gebied beter te leren kennen, creëren we een 
mogelijkheid van business-2-business. 

Een lidmaatschap geeft je toegang tot een interessant 
netwerk. Je ondersteunt daarnaast ook nog eens de grootste 
voetbalvereniging van Gorinchem. Door een grote variatie aan 
leden in ons netwerk zijn er altijd leden die jou als ondernemer 
kunnen bijstaan. Een kwalitatief sterke businessclub, daar 
streven we naar. Wil je met jouw onderneming ook lid worden 
van Business United GJS? 
Neem dan contact op met Ernö Kalmár (06-83792467) 
of stuur een e-mail naar business@gjs-gorinchem.nl.

BUSINESS UNITED GJS schot in de zaak

Business United GJS bestaat 15 jaar!
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Business United GJS (BUG) is de businessclub van én voor 
GJS. We zijn er vooral voor de leden van de vereniging. 
Daarnaast bieden we onze eigen leden een platform om 
zichzelf te profi leren aan elkaar en aan de (ouders van) leden 
van de GJS. Onze doelstelling is om de vereniging GJS in de 
breedste zin van het woord te faciliteren. Dat doen we door 
bijvoorbeeld trainingsmaterialen aan te schaff en. In deze 
periode spannen we ons in om de noodzakelijke uitbreiding en 
verduurzaming van het clubgebouw mogelijk te maken. 
De uitbreiding en bijbehorende werkzaamheden bestaan 
onder andere uit het realiseren van twee kleedkamers, de 
vervanging van de warmwatervoorziening en daar waar 
dat kan de verduurzaming van het clubgebouw. Daarnaast 
ondersteunen we primair het jeugdbeleidsplan en het vrouwen- 
en meisjesvoetbal binnen de vereniging. Wij doen méér dan 
alleen het ondersteunen van de vereniging. We bieden onze 

leden de gelegenheid om business-2-business te realiseren. 
Als Business United GJS, de naam zegt het al, bieden we 
een platform waarbij leden elkaar zowel zakelijk als in een 
ontspannen sfeer kunnen ontmoeten. Zo inventariseren we 
welke vragen er onder onze leden spelen. En wat we voor 
elkaar kunnen betekenen. Daarmee streven we naar een meer 
zakelijk karakter van de businessclub. En dat gaat verder dan 
alleen contactgegevens uitwisselen en vier tot zes keer per jaar 
deelnemen aan een leuk event. Met ons succesvol initiatief 
van het businessontbijt creëren we een ontspannen setting 
waarbij leden vragen en ideeën uitwisselen. Leden stellen een 
voor hun relevante actuele vraag en andere leden bekijken op 
welke manier zij daar invulling aan kunnen geven. Gemiddeld 
een twintigtal ondernemers komen bij elkaar en een ieder 
presenteert zich op z’n eigen manier onder het genot van een 
heerlijk ontbijt. Naast deze bijeenkomsten blijven we uiteraard 

jaarlijks vier tot zes leuke en gezellige uitjes organiseren. Van 
het bezoek aan een sportwedstrijd t/m de jaarlijkse befaamde 
fi etstocht. Met een wat meer zakelijk karakter hopen we nieuwe 
leden aan de businessclub te kunnen binden. Door elkaar 
op zakelijk gebied beter te leren kennen, creëren we een 
mogelijkheid van business-2-business. 

Een lidmaatschap geeft je toegang tot een interessant 
netwerk. Je ondersteunt daarnaast ook nog eens de grootste 
voetbalvereniging van Gorinchem. Door een grote variatie aan 
leden in ons netwerk zijn er altijd leden die jou als ondernemer 
kunnen bijstaan. Een kwalitatief sterke businessclub, daar 
streven we naar. Wil je met jouw onderneming ook lid worden 
van Business United GJS? 
Neem dan contact op met Ernö Kalmár (06-83792467) 
of stuur een e-mail naar business@gjs-gorinchem.nl.
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Business United GJS (BUG) is de businessclub van èn voor 
GJS. Inmiddels bestaan we ruim 15 jaar. De circa 50 leden 
van onze club steunen de vereniging GJS in de breedste zin 
van het woord faciliteren. Met onze jaarlijkse bijdrage worden 
onder andere trainingsmaterialen aangeschaft. Daarnaast 
is ook de TV in de afgelopen jaar verbouwde kantine door 
de businessclub gerealiseerd en hebben wij bijgedragen in 
de kosten van de verbouwing zelf. In het verleden zijn onder 
andere de tribune, het buitenverkooppunt en de picknick-
tafels door onze bijdrage mogelijk gemaakt. Een ander aspect 
waarvoor onze middelen worden ingezet, is de ondersteuning 
van het jeugdbeleidsplan van de vereniging. GJS is een echte 
amateurvereniging. Daarom is het van belang dat de faciliteiten 
om talenten op te leiden optimaal zijn. En daar dragen wij graag 
een steentje aan bij. En ja, uiteraard hebben wij er oog voor 
dat het grootste deel van de leden van GJS vooral lid zijn om 

wekelijks met veel plezier een balletje te trappen en daar waar 
dat mag een gezellige derde helft te beleven.

Naast het ondersteunen van de GJS in algemene zin, zien 
wij het ook als onze taak om onze eigen leden een platform 
te bieden om business-to-business mogelijk te maken. Dat zit 
namelijk niet voor niks in onze naam. Wij bieden onze leden 
door het organiseren van bijeenkomsten graag een platform om 
elkaar in ontspannen sfeer te ontmoeten en om informatie uit te 
wisselen. Tijdens deze bijeenkomsten inventariseren wij welke 
vragen en behoeften er bij onze leden spelen. Wie kan wat voor 
de andere partij betekenen? En hoe maken we dat mogelijk? In 
dat kader streven we naar een meer zakelijk karakter van onze 
businessclub.
Het uitgangspunt is om elkaar minimaal 1x per kwartaal te 
ontmoeten. De combinatie van plezier en een zakelijk karakter 

zorgt er voor dat leden elkaar nog beter leren kennen. Qua 
activiteiten organiseren wij een bezoek aan een sportevent, een 
bedrijfsbezoek, jaarlijks de inmiddels befaamde fi etstocht, een 
theatervoorstelling en dit jaar voor het eerst een golfdag. 
Met een lidmaatschap van de BUG heeft u niet alleen toegang 
tot een uniek netwerk met kansen op zakelijke voorspoed, u 
ondersteunt daarmee ook de veruit grootste voetbalverenging uit 
de regio Gorinchem. Door de grote variatie van onze leden en de 
gelegenheden om te netwerken, is de kans op zakelijk succes 
zondermeer aanwezig. Wij streven ernaar een kwalitatief solide 
businessclub te zijn met oog voor onze omgeving. 

Heeft u na het lezen ook interesse in een lidmaatschap van de 
BUG? Bel met Ernö Kalmár (06-83792467) of stuur een e-mail 
naar business@gjs-gorinchem.nl. Hij informeert u graag over 
de mogelijkheden en voorwaarden.

Business United GJS: For More Business

Langendijk 17 Gorinchem | 0183 73 43 33 | www.theflint.nl

CHARCOAL  
& GRILL

NIEUWE OPENINGSTIJDEN!
Donderdag, zondag en maandag vanaf 17.00 uur. Vijdag en zaterdag vanaf 12.00 uur.

Nu ook op 

MAANDAG 

geopend!



Alexander McDermott heeft bij GJS plezier terug: 
‘Bij Unitas dacht ik soms: speel mij maar niet in’

Bij GJS is het op de ‘transfermarkt’ 
vrijwel elk jaar rustig, maar met 
Alexander McDermott arriveerde 
deze zomer toch een nieuwe 
speler op Sportpark Dalem. Niet in 
de laatste plaats vanwege coach 
Johan van der Werff.  

Tekst Tim Hartman
Foto Jan Noorlandt

,,Ik heb echt een topteam met al-
lemaal leuke jongens”, zo begint 
McDermott het gesprek met een 
zeer heuglijke mededeling. ,,Ik heb 
mijn plezier in het voetbal helemaal 
teruggevonden. Al wist Johan al dat 
het me hier goed zou bevallen.”

Johan is coach Johan van der Werf, 
onder wie de 25-jarige verdediger 
eerder al bij Altena speelde. ,,Hij is 
zeker de reden dat ik naar GJS ben 
gekomen”, bevestigt McDermott. 
,,Sinds Altena hebben we altijd con-
tact gehouden. Ik vond hem eerst 
een gladjanus, maar hij is een top-
vent. Toen ik bij Brederodes speelde 
tegen Altena kwamen we voor het 
eerst in contact. Hij is destijds vier 
keer bij me thuis geweest om me 
over te halen naar Altena te komen. 

Die man heeft mijn visie op voetbal 
veranderd.”

McDermott begon – samen met ou-
dere broer Jason – met voetballen in 
Spijk, waarna de gebroeders samen 
nog naar Arkel en Kozakken Boys 
trokken. In Werkendam scheidden 
hun wegen. Jason keerde terug naar 
Arkel, waar Alexander doorgroeide 
en zelfs met de hoofdmacht van 
coach Danny Buijs meetrainde. ,,Of 

ik fanatieker was dan Jason? Niet 
per se, maar ik kan iets beter tegen 
kritiek. Hij vond dat soms lastig. Ik 
vind hem een bizar goede keeper 
en denk dat hij zelfs best met me 
mee naar Unitas had gekund, maar 
hij heeft bewust gekozen lager te 
voetballen.”

De tijd bij Kozakken Boys was zeer 
leerzaam. McDermott trainde onder 
anderen met zijn voorbeeld Toby 

Mulder en ook van Buijs leerde hij 
veel. ,,Vooral dat ik alle duels voor 
de volle honderd procent in moest 
gaan. Als ik dat doe, weet ik dat ik 
mijn duels win. Zo niet, dan niet.”

Toch viel de droom van McDermott 
om voor Kozakken Boys 1 te spelen 
in duigen. Een ontstoken hartzakje 
was de oorzaak. ,,Daar zat ik enorm 
mee”, zegt hij. ,,Voetbal was mijn 
uitlaatklep, maar dat lukte niet 
meer. Steeds moest ik weer naar 
het ziekenhuis. Ik kon niet naar 
school, niet voetballen. Ik zat alleen 
maar thuis op de bank of ik lag op 
bed. Nu is dat door medicatie uit 
Amerika onder controle. Ik voel me 
topfi t.”

Hoewel hij zich erbij had neer-
gelegd nooit meer op héél hoog 
niveau te voetballen, speelde hij 
de afgelopen jaren met Unitas-
zondag toch in de Derde Divisie. 
,,Bij Brederodes en Altena hoorde 
ik altijd dat ik goed speelde, ook 
als ik zelf dat gevoel niet had. Toen 
heb ik tóch Unitas geprobeerd. 
Het eerste seizoen ging superlek-
ker, vorig seizoen niet. Ik ben echt 
een verdediger en iets minder met 

de bal aan mijn voet. Dat ging op 
dat tempo niet. De spitsen voelden 
dat en ik kreeg er steeds minder 
plezier in. In de fl ow ging het goed, 
maar ik merk nu bij GJS dat ik veel 
meer rust in mijn hoofd heb en 
eerder denk: geef mij die bal maar. 
Bij Unitas dacht ik soms: speel mij 
maar niet in.”

Van der Werff gaf McDermott dan 
ook een belangrijke les mee: ,,Meer 
plezier buiten het veld behouden. 
Ik was iemand die puur op de 
wedstrijd was gefocust en meteen 
naar huis ging bij verlies. Johan zei: 
het gaat er vooral om dat je lekker 
in je vel zit en lekker voetbalt, ook 
met je familie erbij. Mijn familie 
komt namelijk altijd kijken”, zegt 
de verdediger, die zijn Engelse ach-
ternaam dankt aan zijn in Liverpool 
geboren vader. ,,Hij maakt altijd 
foto’s, maar ook mijn moeder en 
oma komen altijd kijken. Ik haal 
mijn oma altijd op als mijn vader 
en moeder niet kunnen. Dan is ze 
net zo laat aanwezig als ik, haha! 
Zij merkten ook dat ik bij Unitas er 
minder plezier in kreeg, maar dat 
plezier is gelukkig weer helemaal 
terug.”

Alexander McDermott (links): ‘Johan van der Werff is een topvent’
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Amin Boutachkourt (19): ‘Ik vind mezelf beter
in de zaal dan op het veld’

Voetbal, voetbal en nog eens 
voetbal: Amin Boutachkourt (19) 
is zo’n beetje de hele week met 
een bal aan de voet te vinden. 
Niet alleen bij GJS op het veld, 
maar ook in de zaal bij ZVG/
Cagemax waarmee hij zelfs 
Eredivisie speelt.

Tekst: Tim Hartman
Foto: Jan Noorlandt

Hij voetbalt nog niet eens de 
helft van zijn leven, maar de 
19-jarige middenvelder heeft 
zich razendsnel ontwikkeld. ,,Ik 
moest eerst op zwemles van 
mijn ouders dus ik ben pas be-
gonnen toen ik tien of elf was”, 
legt Boutchakourt uit. Maar ik 
voetbalde wel op pleintjes en 
daar merkte ik dat ik aardig 
meekwam.”

De jongeling begon bij SVW, 
waarna hij via Unitas vorig jaar 
bij GJS arriveerde. Daarmee is 
het kwartet aan Gorcumse clubs 
voor de familie Boutachkourt 
compleet, want broer Anouar 
speelt bij Raptim. ,,Van hem 
heb ik voetbal geleerd, maar hij 
doet het nu wat rustiger. Zelf 
begon ik bij SVW omdat veel 
van mijn vrienden daar voetbal-
den. Toen er wat jeugdteams 
verdwenen ben ik naar Uni-

tas gegaan. Daar heb ik één 
wedstrijd in de Derde Divisie 
gespeeld. Ik zou ook via Unitas-
zaterdag richting Unitas-zondag 
gaan, maar die beloftes kwa-
men ze niet echt na waardoor 
ik mee ben gaan trainen bij 
JEKA in Breda. Ik zou daar in de 
Onder-19 komen, maar ik wilde 
graag seniorenvoetbal spelen én 
dichter bij huis spelen.”

En dus kwam GJS op zijn pad. 
,,Het was verleidelijk en veilig 
om naar SVW te gaan omdat 
veel vrienden daar spelen, maar 
ik verwachtte daar minder te 
gaan spelen. Ik wilde ook buiten 

mijn comfortzone komen. Toen 
stelde Mohamed Boukrouche 
GJS voor. Hij zei: je bent goed 
genoeg dus dan ga je vanzelf 
ook voetballen”, aldus Boutach-
kourt, die geniet van de sfeer 
binnen het team. ,,Ik wist dat ze 
een hechte groep hadden met 
veel jongens die hier ook echt 
zijn opgegroeid. Omdat er niet 
wordt betaald, spelen ze hier 
echt voor het plezier.”

Hoewel hij deze zomer naar 
Schelluinen over had kunnen 
stappen, koos hij voor een 
langer verblijf in Dalem. ,,Ik 
heb gekozen niet te vluchten: 

met mijn individuele kwalitei-
ten voel ik dat ik een perfecte 
aanvulling voor het team kan 
zijn”, weet Boutachkourt, die 
steeds vaker zijn kans krijgt 
sinds Johan van der Werff het 
stokje overnam. ,,Deze trainer is 
een voetballende trainer en ik 
ben een echte voetballer.”

Geduld. Het is het woord dat 
de jongeling misschien wel het 
vaakst heeft gehoord in zijn 
leven. Een woord dat hij ook bij 
het zaalvoetballen vaak hoorde. 
,,Bij ZVG zat ik soms hele wed-
strijden op de bank terwijl we 
8-0 voor stonden. Soms denk je 
dan: ik stop wel met zaalvoet-
bal, wat doe ik hier? Iedereen 
verklaarde me voor gek, want 
ik ging elke wedstrijd mee, 
ook naar uitwedstrijden, maar 
ik speelde maar niet. Reisde je 
twee uur naar een wedstrijd 
voor niets. Je moet dan gewoon 
volhouden.”

Uiteindelijk kreeg hij – net als 
bij GJS – ook in de zaal zijn 
kansen en was hij onderdeel 
van het team dat promoveerde 
naar de Eredivisie, het hoogste 
zaalvoetbalniveau van Neder-
land. ,,Daardoor zijn er nu weer 
nieuwe spelers gekomen dus 
ik denk dat ik weer heel veel 

geduld moet hebben”, zegt hij 
lachend. ,,Eerlijk gezegd denk 
ik niet dat ik veel minuten ga 
maken, maar daarom kan ik mij 
wel goed focussen op het veld. 
Als ik bij ZVG niet mee mag, 
vind ik dat jammer, maar dan 
ben ik wel fi t voor zaterdag bij 
GJS. Mijn tijd komt wel.”

Ambities? Die heeft de crea-
tieveling voorlopig in zowel 
veld- als zaalvoetbal: ,,Het is 
een grote twijfel waar ik al lang 
mee zit. De zaal is echt mijn 
ding. Ik vind mezelf ook beter 
in de zaal dan op het veld dus 
ik denk dat ik in de zaal meer 
kan bereiken. Maar als ik op het 
veld iets hoogs kan bereiken, 
zou ik honderd procent daar-
voor kiezen. Ik ben ook pas 19 
dus er zit nog genoeg potentie 
in.” 

Bij Unitas speelde hij al één 
wedstrijd in de Derde Divisie, 
een niveau dat hij dolgraag 
weer aan zou willen tikken. 
,,Maar om dat soort stappen te 
maken moet ik eerst hier een 
vaste basisspeler worden. Én 
goede wedstrijden spelen. Want 
je kunt wel basisspeler zijn, je 
moet ook goed voetballen, stan-
daard een zeven spelen. Ik blijf 
daarom kritisch op mezelf.”Amin Boutachkourt: ‘Ik blijf kritisch op mezelf’



Najaarsvoordeel
Rolluiken & Ritsscreens op
zonne-engergie actie

gcc.nl

Matthieu Versluis
senior zakelijk risicoadviseur
06-517 09 382
matthieu.versluis@zichtadviseurs.nl

ZICHTADVISEURS.NL               

Uw financiële risico’s 
buitenspel zetten?

Wij geven u graag 
advies! reparatie

tweewielers
• fi etsen & bromfi etsen

• gratis haal- & 
brengservice

Marconiweg 17 - 4207HH - Gorinchem
www.allwheels.nl - info@allwheels.nl

Telefoon: 0183 - 512 781



Rivas Sportgeneeskunde
Sport Medisch Adviescentrum Midden-Rivierengebied
Blessurebehandeling  •  Gezondheidsklachten bij sport  •  Preventief sportmedisch onderzoek  •  Deskundige Begeleiding

Spreekuur: volgens afspraak, elke vrijdag van 9.00 tot 15 uur

Basis en Groot Sportmedisch Onderzoek: woensdagavonden in 
het Beatrixziekenhuis in Gorinchem. Preventieve en gerichte 
sportmedische onderzoeken zonder fietstest ook tijdens de 
spreekuren vrijdag overdag.

Afspraak maken: u kunt bellen op vrijdag van 8.00 – 16.30 
via 0183-644671 of mailen naar sportgeneeskunde@rivas.nl

De afdeling sportgeneeskunde van Rivas is een intensieve 
samenwerking tussen sportartsen en sportfysiotherapeuten. 
U kunt er terecht met al uw sport gerelateerde vragen zoals:

▪ Diagnose van sportblessures
▪ Preventie en risico inventarisatie van sportblessures 
▪ Begeleiding en behandeling van sportblessures
▪ Conditie en maximale inspanningstesten op de fiets
▪ Trainingsadvies voor sportprestaties voor alle leeftijden
▪ Sportmedische keuringen, zoals duik- en opleidingskeuringen
▪ Spierkrachtmetingen

De afdeling sportgeneeskunde van Rivas is een 
intensieve samenwerking tussen sportartsen en
sportfysiotherapeuten. U kunt er terecht met al 
uw sport gerelateerde vragen zoals:

n Diagnose van sportblessures
n Preventie en risico inventarisatie van sportblessures 
n Begeleiding en behandeling van sportblessures
n Conditie en maximale inspanningstesten op de fiets
n Trainingsadvies voor sportprestaties voor alle leeftijden
n Sportmedische keuringen, zoals duik- en 
 opleidingskeuringen
n Spierkrachtmetingen

Spreekuur:
Volgens afspraak, elke vrijdag van 9.00 tot 15.00 uur

Basis en Groot Sportmedisch Onderzoek:
Woensdagavonden in het Beatrixziekenhuis in Gorinchem. 
Preventieve en gerichte sportmedische onderzoeken 
zonder fietstest ook tijdens de spreekuren vrijdag overdag.

Afspraak maken:
U kunt bellen op vrijdag van 8.00 – 16.30 uur
via 0183 - 64 46 71 of mailen naar
sportgeneeskunde@rivas.n



Nieuwe locatie Colmar International!

We zijn verheugd te kunnen aankondigen dat je ons vanaf 14 oktober kunt
vinden op onze nieuwe locatie, Laaglandseweg 35 (4214 KD) in Vuren!

Nieuwe openingstijden voor het kantoor en magazijn!
Vanaf 14 oktober worden de openingstijden voor zowel het kantoor 
als het magazijn aangepast.

Openingstijden kantoor
Maandag t/m Donderdag:
08.30 - 17.00 uur
Vrijdag: 08.00 -16.00 uur

Openingstijden magazijn
Maandag t/m Donderdag:
08.00 - 16.00 uur
Vrijdag: 08.00 -15.00 uur

Voor algemene vragen kunt u contact
opnemen via info@colmarinternational.com

Einsteinstraat 11b • 4207 HW Gorinchem • E info@sevenhuysen.eu 

www.sevenhuysen.eu

Uw pensioen
inzichtelijk en 

begrijpelijk

All-Om is een betrokken  
familiebedrĳf en al meer dan 30 jaar  
dé montage- en installatiepartner  
voor o.a. IKEA. 

ALLROUND  
KEUKENMONTEUR

Als keukenmonteur ben je de laatste, belangrĳke schakel binnen ons bedrĳf.  
Het is aan jouw vakmanschap te danken dat onze klanten gaan genieten van  
hun nieuwe keuken. Je bent een veelzĳdige vakman die het ook leuk vindt om  
bĳ klanten over de vloer te komen en met hen te communiceren.  

We zorgen ervoor dat je op pad kunt met je eigen bestelbus, een complete  
gereedschapsset en passende bedrĳfskleding. 
 
Wat vragen we van jou? 
• Klantvriendelijkheid  • Rijbewijs B  • Technische kennis van keukens 
• Communicatief vaardig en commercieel ingesteld  
• Bereid om ook servicewerk te verrichten 

Solliciteren: www.werkenbijallom.nl

OF SCAN  
DE QR-CODE

ALLOM 
Gaanweg 31-33 Vuren 
0183 750 500



Tutu N’dona wil de spirit weer terug op Scalune
Na een aantal jaren trainer te zijn 
geweest bij SVW op Molenburg, is 
Tutu N’dona neergestreken bij zijn 
eerste liefde vv Schelluinen. Bij de 
spelersgroep van de derdeklasser 
stond de oud-speler bovenaan het 
verlanglijstje. 

Tekst Theo Sprong
Foto Jan Noorlandt

Onlangs haalde de inmiddels 40-ja-
rige N’dona zijn UEFA A diploma. 
“ik heb vorig jaar stage gelopen bij 
SteDoCo. Aanvankelijk met mijn 
voetbalmaatje Rick Adjei, die onder 
contract bij Feyenoord nu bij FC 
Dordrecht actief is. Onder leiding 
van Gert Jan Karsten, de nieuwe 
man in Hoornaar, ben ik onlangs 
afgestudeerd. Ik zou aan de slag 
kunnen op het allerhoogste ama-
teurniveau, maar ik mis uiteraard 
nog de nodige ervaring.”

In zijn woonplaats Gorinchem stond 
N’dona bij SVW, met vriend John 
Wijnbelt als TD, voor het eerst op 
eigen trainersbenen. Een leer-
zame periode, weet de in Kinshasa 
geboren Congolees als geen ander. 
“Soms was ik nog te veel de voet-
baller en nog te vaak onderdeel van 
het team op het veld. Als trainer op 
de bank of vooral langs de zijlijn kan 
dat niet. Niet altijd in ieder geval. In 
Hoornaar heb ik vooral geleerd niet 
meer de speler te zijn, maar boven 
de groep te gaan staan. De verlei-

ding is groot om mee te gaan met 
de gebeurtenissen op het veld. De 
schorsingen waren een harde les, ik 
heb er van geleerd.”
N’dona beseft als geen ander dat 
hij blij mag zijn met de kans, die 

Schelluinen hem heeft gegeven. 
“Op Scalune ga ik een nieuwe basis 
leggen voor mijn trainerscarrière. 
Met uiteraard aanvallend en vooral 
brutaal voetbal. Zoals in de glorie-
jaren onder wijlen Rob Colijn.”

Rob Colijn
Hij weet waarover hij praat. 30 jaar 
geleden trok Tutu N’dona op 
sportpark Mollenburg voor het eerst 
voetbalschoenen aan. “Ik stond 
bij SVW in het eerste elftal, toen 
plotseling het ambitieuze SteDoCo 
belangstelling toonde. Maar na een 
voetbaljaartje vertrok Rick Adjei, 
die bij mij in de wijk Stalkaarsen 
woonde, van GJS naar Schelluinen. 
Rob Colijn wist mij over te halen ook 
naar de Sportlaan in Schelluinen  te 
komen en daar heb ik geen moment 
spijt van gehad. Een geweldige tijd 
met mannen als Jerôme Ceton, 
Hans van Duuren, Léon de Bruijn, 
Arco van Oord, Hans de Jong en 
Freek Vorthoren. We konden goed 
voetballen, maar waren vooral slim en 
geheid. Het zegt alles dat een aantal 
oud-spelers vandaag de dag trainer of 
in de technische begeleiding terecht 
zijn gekomen. Rob Colijn was een 
sfeermaker, maar als spelersgroep 
bepaalden binnen de lijnen hoe 
we voetbalden. Ook tijdens een 
wedstrijd. Tegen GJS ging het niet 
zoals wij wilden. In de rust werd de 
tactiek en het elftal omgegooid en 
we wisten de wedstrijd te kantelen. 
Nogmaals gouden tijden. In die jaren 
waren we bijkans onverslaanbaar. 
Tegen grote clubs als Heerjansdam, 
Rijsoord, VVGZ, Nieuw-Lekkerland 
of Roda Boys waren we om de duvel 
niet bang. Niet voor niets was ons 
lijfl ied ‘We are blue, we are white, we 
are fucking dynamite.’ Die spirit wil 

ik weer terug zien van half drie tot 
kwart over vier. Natuurlijk kijk ik uit 
naar die oergezellige derde helften, 
maar de wedstrijden blijven het 
hoofddoel en de basis voor succes.”

N’dona met zijn Schelluinen een 
prima voorbereiding en ook redelijk 
succesvolle bekercompetitie. ”Maar 
we belonen ons te weinig. Tot aan 
de ‘16’ creëren we genoeg en is 
alles oké, maar er wordt te weinig 
gescoord. Normaal gesproken heb-
ben onze spitsen geen moeite met 
scoren. Echter in de voorbereiding 
stond het vizier van Pascal van 
Delden, Nick Linnenbank en Diego 
Kemp nog niet op scherp. Hopelijk 
hebben ze het een en ander be-
waard voor de competitie.”

Maar voorlopig tot 2 november zon-
der Van Delden, na diens rode kaart 
in de bekerwedstrijd tegen SVS’65 
is de topscorer voor zes wedstrijden 
geschorst. N’dona heeft hij er nog 
steeds alle vertrouwen in. “Oudere 
spelers moeten de kar gaan trekken 
en het voorbeeld zijn voor talentvol-
le spelers als Jean-Paul en David van 
Boxtel, Diego Kemp en de broertjes 
Van Baaren. Fijn overigens dat Luuk 
heeft besloten niet terug te keren 
naar Pelikaan. We gaan meedoen 
om de prijzen. Ik wil met Schel-
luinen voor het maximale gaan. 
We hebben een goede mix ploeg, 
met ervaring en veel jonge gretige 
spelers.” 

Tijd voor ons lijfl ied ‘we are blue, we are white, we are fucking dynamite’
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‘Wij moeten SVW naar het niveau helpen
waar de club thuishoort’

Mike Langerak (27) hoort bij 
de sterkhouders die SVW terug 
moeten brengen waar het na de 
afzink naar de derde klasse hoort. 
Hij moet ‘op tien’ de ploeg aanval-
lend sturing geven op weg naar 
de gewenste promotie naar de 
tweede klasse. 

Tekst Wout Pluijmert
Foto Jan Noorlandt

Zijn verhuizing naar Hardinxveld, dit 
voorjaar, heeft hem geholpen met 
zijn keuze voor SVW, dat bovendien 
met een goed verhaal kwam. ,,Er 
waren ook clubs van hoger niveau 
zoals Unitas, Heerjansdam en LRC 
Leerdam waarmee ik heb gespro-
ken, maar het werd dus SVW.”
Een overweging bij die keuze was 
dat hij bij SVW een hechte groep 
zou treffen. ,,Ik ervaar nu al dat ik 
de goede keuze heb gemaakt. Het 
zijn allemaal leuke gasten en een 
heel aardig team. Jammer overigens 
dat SVW uiteindelijk degradeerde. 
Toen ik ze zag wegzakken dacht 
ik even …. het zal toch niet. Maar 
goed, wij moeten de club geza-
menlijk nu maar weer omhoog 
helpen.” Het was voor Langerak bij 
Oranje Wit overigens een vertrek 
met pijn in het hart, maar met de 

trainer (Björn Vlasblom, red.) klikte 
het gewoon iets minder. ,,Ik keek 
bovendien uit naar een nieuwe om-
geving om mezelf weer te bewijzen. 
De promotie op neutraal terrein bij 
RVVH tegen IFC betekende wel een 
fantastisch mooi afscheid van een 
mooie club. 

Misschien was dat wel het mooiste 
moment in mijn voetballoopbaan. 
Hoe wij terug bij de club zijn 
onthaald met veel vuurwerk was 
ongekend.’’ 
Mike Langerak, marketeer bij 
Aspect ICT in Hardinxveld-Giessen-
dam, weet zich vanachter de om-
heining immer gesteund door vader 

Michel Langerak. De voormalig prof 
en ex-trainer van onder meer Kozak-
ken Boys en LRC Leerdam is bewust 
niet meer aan een club verbonden 
en mist geen wedstrijd van zijn 
zoon. ,,Het blijft leuk om met mijn 
vader de wedstrijden te evalueren. 
Hij trekt het altijd breder en richt 
zich niet alleen op mij.”

,,Ik heb het loopvermogen wel van 
mijn vader. Hij had meer dat onover-
winnelijke en stond altijd goed in 
scoringspositie. Altijd op zoek naar 
diepte in zijn spel. Ik ben van meer 
aan de bal. Daarom haalde pa bij 
Dordrecht het eerste elftal en het 
vervolg is bekend.” Mike Langerak 
begon in het eigen baggerdorp 
bij Sliedrecht en koos daarna voor 
ASWH. Vervolgens terug naar Slied-
recht, waar Michel Langerak trainer 
werd. Mike Langerak koos voor de 
uitdaging bij IFC, toen corona toe-
sloeg. Dat verblijf duurde daardoor, 
met Jack van den Berg als trainer, 
slechts vijf wedstrijden. Nederland 
ging immers op slot. ,,Het was kort, 
maar die periode bij IFC was toch 
ook onvergetelijk. Toen zij een stap 
terug deden naar het zaterdagvoet-
bal ben ik afgehaakt.”
Op 27-jarige leeftijd weet hij dat hij 
er voetballend niet het maximale 

uitgehaald heeft. ,,Ik heb nu een-
maal niet dat obsessieve om er echt 
alles voor te doen. Mogelijk ben ik 
ook niet goed genoeg. Daar ligt het 
enorme verschil tussen mijn vader 
en mij. Daarom heeft hij het wel ge-
red in het topvoetbal en ik niet. Nu 
ik wat ouder word ga ik het spelletje 
steeds meer waarderen.”

Mike Langerak komt er nu ook 
achter dat hij van het grootste 
voetbalbolwerk in Dordrecht met 
1500 leden naar het kleine SVW 
met slechts twee teams in competi-
tie is verkast. ,,SVW heeft wel iets, 
hoor. Het verbaast mij dat zij twee 
jaar achtereen zijn gedegradeerd. 
Nu staat er een goede groep. Wij 
hebben voetballend een wat meer 
zakelijke aanpak. De slordigheden 
uit het verleden moeten eruit. Het is 
leuk dat onze trainer Roël Liefden bij 
Dordrecht’90 nog samen met mijn 
vader in hetzelfde elftal speelde. 
Liefden straalt rust uit, maar kan 
ook uit zijn stekker gaan als het 
even niet loopt.” SVW opende het 
huidige seizoen overigens met vier 
punten uit de eerste twee duels. 
Het lijkt erop dat opponenten in 
de omgeving, zoals Hardinxveld en 
Schelluinen, nu al tot de concurren-
ten behoren.

Karakteristieke actie van Mike Langerak. Doelgericht op zoek naar een treffer



Wij zijn Jos Werkt B.V. en zijn er als uitzendbureau in
Gorinchem om samen met jou opzoek te gaan naar een

passende baan in de regio!  We kijken samen naar je
vaardigheden en waar de kansen voor je liggen. Met onze
persoonlijke aandacht vinden we altijd jouw droombaan. 

Ben jij opzoek naar
een nieuwe baan?
Scoor je droombaan
bij Jos Werkt!

0183-731170 

Techniek | Bouw en infra | Logistiek | IT | Commercieel | IT  | Productie en

industrie | Administratie en financieel

Stap gezellig bij ons binnen 
of neem contact op via

www.joswerkt.nl

Nieuwe Walsteeg 3,  4201 JH
Gorinchem

Gorinchem@joswerkt.nl

Amari Metals B.V. 
Tuinschouw 6, 4131 MD Vianen

The Netherlands

Tel. +31 (0)88 - 11 89 400

www.amarimetals.nl

Aluminium | RVS | Staal

www.romanovoetbalschool.com

Wij maken jonge spelers
aantoonbaar beter en we laten
ze met meer fl air voetballen!
Volg gerust een gratis proeftraining
en ervaar de methode. 

Wij geven ook keeperstrainingen.

Belangstelling: 
Stuur een mail naar romano@romanovoetbalschool.com 
Bellen kan ook: 06 – 48 86 46 16
Raadpleeg ook de site voor alle andere activiteiten.

Maak een keuze uit een van onze heerlijke vis- en vleesgerechten,
zodat u met een voldaan gevoel kunt genieten.

Grote Markt 29
Gorinchem
Telefoon 0183 - 630501

7 dagen per week geopend

www.degasterij-gorinchem.nl

Sfeervol eten aan
  de Grote Markt!



Assistent-trainer Robert Verduin is bij Sleeuwijk
onmisbare schakel bij eerste elftal

In magazines, zoals dit fraaie 
Voetbal in de Regio, is vooral 
aandacht voor voetballers en 
hoofdtrainers. Met dit portret 
van Robert Verduin (49) geven 
wij eens een kijkje in de keuken 
bij een assistent-trainer, die het 
hoofdtrainerschap niet ambieert.

Tekst: Wout Pluijmert
Foto Theo Bos

Verduin stelt dat hij op De Roef 
waar hij aan zijn elfde seizoen is be-
gonnen, inmiddels bij het meubilair 
hoort. Hij is van oorsprong SVW’er, 
stopte met voetballen en behaalde 
zijn trainersdiploma. Een heup was 
versleten, coxartrose. ,,Ik ben toen 
een paar jaar mijn zoontje gaan 
begeleiden bij GJS.” Bij SVW trainde 
hij kort een team. Terugkijkend was 
het in het seizoen dat Berdi Viveen 
hoofdtrainer was bij SVW. Ik had 
Berdi eerder als lid van de spelers-
raad van onze zaterdagtak nog 
binnengeloodst bij SVW.” Verduin 
deed een half jaar niets totdat hij in 
contact kwam met Viveen om assis-
tent te worden bij Sleeuwijk JO19, 
een zeer talentvolle groep!

Verduin heeft een mooie job bij 
Signify en werkt daar als operatio-

neel manager buitendienst op de 
Hightech Campus in Eindhoven. 
Ombouw begeleiding bij grote 
DIY-ketens en werkt hij mee aan 
tv-programma’s in België en Ne-
derland. ,,Ik ben altijd loyaal, want 
straks met de jaarwisseling ben ik 
daar 25 jaar in dienst. Bij Sleeuwijk 
ben ik al elf jaar.” 

In 2014 kwam Verduin via 
bemiddeling van Berdi Viveen dus 
binnen bij Sleeuwijk als jeugdtrainer 
van JO19. Hij begeleidde samen 
met Viveen, op vrijwillige basis, 
drie jaar het jeugdteam. ,,Berdi 
had op jonge leeftijd de hoogste 
trainersdiploma’s gehaald. Veel van 
geleerd uiteraard.” Zoals gezegd 
stond Verduin als trainer van JO19 
nog ruim twee jaar op eigen benen. 
,,Ik had aangegeven bij Sleeuwijk 
iets anders te willen. Een paar 
weken later kwam Sleeuwijk met 
de optie om assistent-trainer bij 
het eerste elftal te worden.” Het 
kwam snel tot een match tussen 
de nieuwkomer Antoin van Pelt en 
Robert Verduin. ,,Dat was ook niet 
zo heel moeilijk, want wij kenden 
elkaar al vrij goed. De klik was 
er direct. Naast collega’s op het 
veld zijn wij ook goede vrienden 
geworden. Binnenkort gaan wij met 

de vrouwen weer een hapje eten.” 
Er ontstond een topchemie tussen 
beiden. Verduin deed in overleg het 
veldwerk. Natuurlijk was Van Pelt 
eindverantwoordelijk. ,,Wij hadden
ongeloofl ijk nauw contact. Wij 
belden en appten dagelijks. Sparren 
over wat we ’s avonds zouden gaan 
doen. Overdag werden de taken 
voor de avondtraining al verdeeld. 

Het zijn uiteindelijk met de volledige 
staf, ondanks een eerste periode 
met corona, vier fantastische jaren 
geworden, met sportief gezien 
de vreugde van promotie en toch 
teleurstelling bij degradatie.” In 
het tweede coronaseizoen mocht 
er weinig, maar men leerde elkaar 
wel goed kennen. ,,Twee seizoenen 
geleden alweer werden wij na 

een knotsgekke eindfase toch 
nog kampioen in de derde klasse. 
Op de laatste speeldag troffen 
wij Antoins cluppie Sparta’30 en 
werden kampioen. Een ongekend 
feest bij Sleeuwijk. Het was echt 
ons gezamenlijke kampioenschap. 
Zo heeft Toine het ook altijd naar 
buiten gebracht.”

Natuurlijk werd Robert Verduin op 
verzoek van de TC betrokken bij 
de gesprekken over de opvolger 
van Van Pelt. ,,Ik ben hier ook een 
beetje van de cultuurbewaking. 
Sleeuwijk is de grootste club van 
de gemeente Altena en heeft een 
goede uitstraling. Als er een vacature 
ontstaat voor een hoofdtrainer loopt 
de mailbox snel vol. Met de nieuwe 
trainer Gerrit Molenaar hebben 
wij een goed gesprek gehad.” Het 
bestuur had bij hem al neergelegd 
dat Verduin ook dit seizoen assistent-
trainer zou zijn. ,,Gerrit stond daar, 
ondanks dat het voor hem nieuw is, 
meteen voor open. Met ons was er 
op voetbalgebied direct een vette 
klik.” Het talentvolle jonge Sleeuwijk 
moet haar weg nog vinden maar de 
ontwikkeling van deze jonge groep 
gaat geweldig! ,,Met een aantal 
ervaren spelers daarbij gaan wij er 
een mooi seizoen van maken.”

Robert Verduin is bij Sleeuwijk verbindende factor binnen technisch beleid
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Jeugdige Korving-tweeling bij Woudrichem
op jacht naar basisplaats

Voetballende tweelingen op 
enig niveau blijven een bijzon-
derheid. Op Het Bolwerk in 
Woudrichem is er weer een. De 
broers Lennart en Darryl Korving 
zijn op 17 juli 2005 geboren in 
het Sofi a Kinderziekenhuis in 
Rotterdam. Op dit moment wo-
nen zij in het Almkerkse buurt-
schap Uppel. Bij veel streekge-
noten vooral bekend van de 
watertoren, die vanaf de A27 
van ver zichtbaar is.

Tekst: Wout Pluijmert
Foto Jan Noorlandt

Lennart studeert op Hbo-niveau 
commerciële economie op de Avans 
Hogeschool in Breda. Tweelingen 
maken vaak dezelfde keuzes dus 
studeert ook Darryl op Hbo-niveau 
op Avans maar koos voor de 
richting international business.
De Korving-tweeling kan natuurlijk 
niet zonder elkaar. Zij maken deel 
uit van dezelfde vriendengroep. 
,,Dat maakt ons naast broers ook 
vrienden. We hebben dezelfde 
interesses en voetballen samen nu 
bij Woudrichem. Toch kunnen wij 
elkaar ook wel loslaten, hoor, want 
wij hoeven nu eenmaal niet alles 
samen te doen”, zegt Lennart. Het 
is ook niet de tweeling die dezelfde 
kleding koopt. Darryl: “Toch 
hebben wij wel een beetje dezelfde 

smaak.” De tweeling deed begin 
september op dezelfde dag examen 
voor het autorijbewijs. 

Terug naar de zomer van 2005. 
Natuurlijk was bekend dat er bij 
de familie Korving een tweeling 

aankwam. ,,Het was wel spannend, 
hoorden wij later, want wij 
kwamen liefst elf weken te vroeg. 
Vandaar dat onze moeder vanuit 
onze woonplaats Woudrichem naar 
een gespecialiseerd ziekenhuis in 
Rotterdam werd gebracht.”

De tweeling - zij hebben een kwart 
Indonesisch bloed - groeide op in 
het vestingstadje Woudrichem. 
“Pas vorig jaar zijn wij naar Uppel 
verhuisd.” Zij groeiden op nabij 
het voormalige politiebureau waar 
nu Hoppas Kinderopvang is. Op 
de Heemraad werd op veldjes 
gevoetbald. Natuurlijk ging het 
zwemdiploma voor maar op 
7-jarige leeftijd kon de tweeling 
naar de nabijgelegen voetbalclub 
Woudrichem. Zij werden als links- 
en rechtsback geposteerd. Lennart 
werd keeper, stopte daar even 
mee, maar keept nu nog steeds. 
Later gingen zij de brug over 
naar Unitas, dat met de jeugd op 
hoofdklasseniveau uitkwam. 
,,Voormalig prof Elroy Asmus 
werd op Molenvliet in coronatijd 
onze trainer”, weet Lennart. 
“Het was de periode dat wij in 
JO17 speelden. Corona heeft ons 
geen goed gedaan. Wij hebben 
feitelijk twee jaar stilgestaan in 
onze ontwikkeling, daar staan 
veel mensen niet bij stil. Het 
was natuurlijk een uitzonderlijke 
situatie, maar wij probeerden 
er het beste van te maken. Aan 
de andere kant was die periode 
voor ons ook wel heel chil, want 
wij hoefden niet naar school. 
Wij kregen online les. Voetballen 
deden wij nog wel gewoon buiten 
met een man of twintig. Als wij 

terugkijken was het wel een 
bijzondere tijd. Feitelijk hadden 
wij in die schoolloze periode veel 
meer contact met vrienden.” De 
tweeling koos in de zomer van 
2023 voor Kozakken Boys. ,,Bij 
Unitas liep het organisatorisch 
niet meer. Kevin Cornet werd 
even onze interim-trainer maar er 
was geen coördinatie. Ik hoor dat 
het nu weer beter gaat”, vertelt 
Darryl. Bij Kozakken Boys kwamen 
zij in JO19-2, uitkomend in de 
hoofdklasse terecht. “Dat duurde 
slechts één seizoen, want een 
vervolgstap zat er in Werkendam 
niet echt in en dus kozen wij voor 
een terugkeer naar Woudrichem. 
Dat is ook weer wennen, want daar 
stoppen bij het eerste elftal steeds 
meer geroutineerde spelers. Toch is 
er nog genoeg routine in de ploeg 
met onder anderen Tim Saaman, 
Bori Secrève, Roy van Sonsbeek 
en Danny Schaap. Dillis de Vries is 
jammer genoeg nog geblesseerd. 
De huidige situatie met trainer Smits 
is heel leerzaam. Wij hebben het 
gevoel dat wij in de paar maanden 
in de senioren bij Woudrichem heel 
wat meer leren dan bij de jeugd van 
Kozakken Boys.” Wij spreken de 
tweeling in de voorbereiding op het 
nu lopende seizoen. Lennart lijkt als 
tweede keeper te beginnen, Darryl 
heeft kans om als rechtsbuiten te 
starten.

Tweeling Darryl en Lennart Korving exponenten nieuwe lichting bij
vv Woudrichem



Havendijk 6, 4201 XA Gorinchem 
0183-630030 
info@koster-makelaardij.nl

www.koster-makelaardij.nl

• Verkoop
• Aankoop

• Nieuwbouw 
• Taxaties 
• Verhuur

Dé woningmakelaars van 
Gorinchem zijn op zoek 

naar úw woning!

Ook snel en vakkundig uw 
woning verkopen? Bel ons voor 

een gratis waardebepaling 
of een verkoopadvies.

Vlietskade 8018 • 4241 WS Arkel
Telefoon (0183) 56 22 27 • www.viveen.nl

Van Gorinchem naar Parijs  

Terwijl de Olympische spelen en de 

Paralympische spelen het hoofdtoneel 

vormde deze zomer in Parijs, werd er 

ook Gorinchemse sportgeschiedenis 

geschreven. Want hoe kom je van 

het SNS Gorcum Street Soccer naar 

Europees kampioen in hartje Parijs?

Deze zomer vertegenwoordigde team 

Gorinchem (de deelnemers van FC 

Straat/SNS Gorcum Street Soccer) de 

eer van Nederland in de Europese finale 

van StreetWise14 in Parijs (voorheen de 

Cruyff court kampioenschappen). 

Zoals de Olympische droom van elke 

sporter de afgelopen zomer in Parijs 

Respect, égalité, victoire kwam de 

droom voor de Gorinchemse jongeren 

uit. Spelen in Parijs en ook nog  …. 

Kampioen!! Zo werden onder andere 

Italië, België, Frankrijk en Spanje 

verslagen en moesten ook de Denen het 

onderspit delven in de finale. 

Zo ging de Gouden plak mee in de bus 

naar Gorinchem. 

SNS Gorcum Street Soccer
De jongeren spelen wekelijks op een 

van de SNS Gorcum Street Soccer 

punten in de verschillende wijken.

Het SNS Gorcum Street Soccer is 

een voetbalproject met een sociale 

gedachtegang. “Jongeren die anders 

in de wijk rondhangen, bieden wij 

nu een kans om bezig te zijn met 

sport. Respect, fairplay en eigen 

verantwoordelijkheid zijn speerpunten 

in het programma”. Het is volledig 

gratis en aanmelden is niet nodig. De 

SNS bank in Gorinchem ondersteunt 

dit project.

 

Op www.gorinchembeweegt.nl kun je 

meer informatie vinden over het SNS 

Street Soccer en alle andere activiteiten 

in iedere wijk in Gorinchem. Kom jij 

ook lekker meedoen?!



Coach Bart Fransen:
‘Unitas-zaterdag mag meer smoel krijgen’

Bart Fransen (53) had als coach 
nog nooit tegen Unitas gevoet-
bald en kwam dan ook volledig 
blanco naar Sportpark Molenv-
liet. In korte tijd is hij zeer bevlo-
gen geraakt met de plannen van 
de club. ,,De club wil vooruit en 
dat is heel leuk om bij te zijn.”

Tekst Tim Hartman
Foto Jan Noorlandt

,,Zoek maar op: Rood Wit’67, 
zondag vijfde klasse”, zegt Fransen 
lachend als hij over zijn eigen 
voetbalcarrière praat. Hij mag 
dan coach van Unitas-zaterdag 
zijn, die trainerscarrière kwam 
niet tot stand na een glansrijke 
voetballoopbaan. ,,Als voetbal-
ler was ik matig getalenteerd en 
toen ik in Utrecht ging studeren, 
koos ik voor rugby. Ik heb het 
nog even gecombineerd, maar als 
rugbyer mocht ik nog meetrainen 
bij Nederland Onder-21 dus de 
keuze was snel gemaakt”, zegt hij 
lachend.

Ook als voetbaltrainer had Fransen 
in eerste instantie niet per se grote 
ambities, maar hoe meer hij leerde 
over het spelletje, hoe fanatieker 
hij werd. ,,Toen mijn jongste zoon 
ging voetballen, zochten ze een 

jeugdtrainer. Mijn vrouw zei: Bart 
wil dat wel doen, die gaat toch 
elke zaterdag mee. Nou, daar is 
het begonnen. Van pupillen naar 
junioren, toen mijn UEFA-C gehaald, 
toen mijn UEFA-B gehaald en ik heb 
ook met de formulieren voor mijn 
inschrijving voor UEFA-A in handen 
gestaan, maar daar heb ik toch mee 
gewacht.”

Inmiddels is Fransen bezeten van 
het spelletje. ,,Voetbal wordt leuker 
als je er meer van begrijpt. Je wordt 
tijdens de cursussen gedwongen 
er dieper over na te denken en hoe 
meer je ontdekt, hoe leuker het 
is. Ik baal nu als ik op televisie de 
linksback niet kan zien als de rechts-
buiten de bal heeft”, zegt Fransen, 
die deze zomer ‘volledig blanco’ en 

‘met een duidelijk doel’ neerstreek 
op Sportpark Molenvliet.

,,We willen zaterdag, zondag, 
Onder-23 en Onder-19 dichter 
bij elkaar brengen”, zegt de 
coach, die zich daarbij niet blind 
staart op het verkleinen van het 
klasseverschil,,Qua ranglijst dicht je 
zo’n gat niet zo snel. Het gaat erom: 
kunnen we talentvolle jongens 
faciliteren en meer uitdaging geven? 
Natuurlijk willen we als Unitas-
zaterdag naar de derde klasse en op 
termijn naar de tweede klasse, maar 
alles binnen de club is nu vooral 
gericht op het bieden van kansen 
aan talentvolle spelers zodat zij niet 
elders gaan voetballen. Daar moet je 
een infrastructuur voor bouwen en 
dat is niet van vandaag op morgen 
geregeld, maar het plan is er. Goede 
trainers, goede jeugd, dat zijn 
facetten die beginnen met goede 
afstemming.”

Die afstemming met Hans de Jong 
(coach Unitas-zondag), Robin Bak-
ker (coach Onder-19) en Willem 
Klijnoot (coach Onder-23) is er nu, 
stelt Fransen. ,,Unitas-zaterdag 
trainde op maandag en woensdag 
terwijl Unitas-zondag op dinsdag 
en donderdag trainde. Dan is het 
contact heel beperkt. Nu trainen we 

op dezelfde avonden. Dat maakt 
uitwisseling makkelijker”, zegt Fran-
sen, die bovendien weet hoe het is 
om met jeugd te werken. 

Tien jaar lang was hij jeugdcoach bij 
Nivo Sparta en ook bij Oranje Wit 2 
had hij een jeugdig elftal onder zijn 
hoede. Een goede match met het 
eveneens jonge Unitas-zaterdag dus: 
,,Toen ik van Haaften naar Oranje 
Wit 2 ging kreeg ik de vraag of ik 
rustiger aan wilde doen. Nu krijg ik 
de vraag of ik er weer tegenaan wil 
gaan. Zo kijk ik er niet naar. Ik kijk 
naar het plan en het plan van Unitas 
spreekt mij aan.”

Aanvallend en dominant voetbal, 
die combinatie moet volgens de 
trainer ervoor zorgen dat mensen 
weer net zo lief naar Unitas-zater-
dag komen kijken als naar Unitas-
zondag. ,,Unitas-zaterdag mag meer 
smoel krijgen en ik denk dat ik er 
goed in ben om de neuzen dezelfde 
kant op te krijgen. Ik ga niet roepen 
dat we kampioen moeten worden, 
want deze vierde klasse lijkt wel 
op een oude derde klasse met veel 
kanshebbers, maar op de tribune 
willen mensen in elk geval een leuke 
wedstrijd zien. Gaan we daarvoor 
alle risico’s nemen? Nee, maar een 
béétje creativiteit mag wel toch?

Bart Fransen: ‘Voetbal wordt leuker als je er meer van begrijpt’
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‘Bij ASV bouwen we aan een nieuw team en dat kost tijd’ 
Alweer tien seizoenen geleden  
volgde Robert Scheurwater het 
voorbeeld van andere GJS-ers. In 
navolging van Remie Schuurman, 
Niek Trappenburg, Jeffrey Schef-
fers en Jordi Smulders meldde 
hij zich ook bij derdeklasser 
ASV Arkel. Het legde de club 
van sportpark Schoonzigt geen 
windeieren. 

Tekst Theo Sprong
Foto Jan Noorlandt

“Dat kun je wel zeggen. In mijn 
eerste jaar, toen ook onder de 
huidige trainer Jerôme Ceton, 
degradeerden we naar het laagste 
niveau. Maar niet veel later met 
Richard Smaal, waarmee ik ook 
zaalvoetbalde in Gorcum, als coach 
keerden we terug naar de derde 
klas. Tutu N’dona was zijn assistent. 
Na een mooie kampioenswedstrijd 
thuis tegen Unitas”, herinnert de 
verdediger zich.
“Van lieverlee keerden nog meer 
oud-ASVers terug. Met Sander 
Dekkers, Nick van der Stam. Lorenzo 
Agnoli en keeper Jari van Baalen 
hadden we een goed team. Een 
mooie mix van jong en oud, uit 
Arkel en omliggende plaatsen.”

Luca
Scheurwater trapte voor het eerst
in Schelluinen tegen een bal.
“Mijn vader Ed voetbalde daar in 
het eerste elftal en natuurlijk ging ik 

met mijn moeder mee om te kijken. 
Af en toe een blik op het veld, maar 
voornamelijk liep ik met een bal te 
klooien met andere zoontjes. Een 
oom had mij een paar dagen na 
mijn geboorte al lid gemaakt, ik 
heb er echter nooit gevoetbald. Als 
jochie uit Gorinchem-Oost werd ik 
natuurlijk lid van GJS, bij de mini’s. 
Grappig is dat mijn zoontje Luca, 
bijna een jaar oud, al lid is bij ASV 
Arkel. Mijn vader heeft hem een 
paar dagen oud direct aangemeld.”

Bij GJS bereikte de in de psychia-
trische zorg werkzame Gorcumer 
als jonkie de hoofdmacht. “Na een 
kleine twee seizoenen zag trainer 

Cees Lagendijk het toch niet in mij 
zitten. Ik besloot een stapje terug 
te doen en heb een aantal heerlijke 
seizoenen in het tweede elftal ge-
speeld. Met vrienden. Niks mis mee, 
we voetbalden toen op een mooi 
niveau in de reserve hoofdklasse. 
Het team viel uit elkaar en een 
aantal jongens was dus al eerder 
naar Arkel ‘verhuisd’. Ik volgde hun 
voorbeeld en heb er uiteindelijk 
geen seconde spijt van gehad”

Crescendo 
Logisch, want het ging crescendo 
met de plaatselijke ASV. “Met Leon 
Elands, die successen had gekend 
als trainer van Woudrichem, promo-

veerden we naar de tweede klas. Na 
een geweldige kampioenswedstrijd 
op Molenburg. We hadden een 
hele goede lichting en een mooie 
toekomst lag in het verschiet. We 
trainden wekelijks met twintig man 
volle bak, twee avonden in de week. 
Heel de club leefde ook mee. ASV 
Arkel fl oreerde en veel supporters 
reisden ons na. Helaas brak Corona 
uit…”

Met een dubbel gevoel kijkt 
Scheurwater terug op die tijd. “Af 
en toe voetballen en dan weer 
een tijdje niet. Sommige jongeren 
mochten wel trainen en douchen, 
terwijl wij ouderen langs de kant 
stonden toe te kijken. Heel bijzon-
der. Ik ben geen trainingsbeest, dus 
die dinsdag- en donderdagavonden 
miste ik niet. Wel de zaterdagmid-
dagen, want de sociale contacten 
waren er nauwelijks meer tijdens 
de COVID-pandemie. Gelukkig heb 
ik een cruciaal beroep en mocht ik 
wel naar mijn werk. Veel mensen 
zaten thuis.”

Bouwen
Na deze vervelende periode werd 
de voetbaldraad weer opgepakt. 
“Moeizaam, want de twee jaren van 
nauwelijks spelen braken ons op. 
Ondertussen zijn we teruggezakt 
naar de vierde klas. Na het afgelo-
pen seizoen vertrokken of stopten 
maar liefst acht spelers. Voor een 
dorpscluppie als Arkel is dat niet 

op te vangen. Samen met trainer 
Jerôme Ceton en de gebleven 
Remie Schuurman, Niek Trappen-
burg en Corné van Horik gaan we 
weer bouwen aan een nieuw team. 
Jeugdspelers van amper zestien jaar 
dienen zich aan, maar dat heeft wel 
tijd nodig. Dat beseffen we met z’n 
allen maar al te goed.”

Gekke vijfde klas
Hij zucht lichtjes, maar zijn ogen 
glinsteren. “Het wordt een prach-
tige competitie. Niet meer naar 
Dordt of de Lek over naar Schoon-
hoven en zelfs Haastrecht. Lekker 
dichtbij en elke week een derby. 
Alleen BRC uit de Betuwe zegt 
mij niet zo veel. Als we allemaal 
fi t blijven en de jeugd zich goed 
ontwikkelt, moet een plekje in de 
middenmoot mogelijk zijn. Het zal 
een stevige competitie worden, 
waarbij ik de hoop uitspreek niet in 
de gekke vijfde klas terecht te ko-
men. Want dan kan het heel goed 
zijn, dat ik kies voor het voetbal-
len in een vriendenteam. Ik heb al 
eventjes getwijfeld, maar ik kan het 
mijn trouwste supporters niet aan 
doen. Wout, de vader van Remie, 
en mijn pa zijn er elke week. Als 
een Waldorf en Statler volgen ze 
ons al jaren op kritische wijze. Een 
donkere blik zegt vaak genoeg. 
Heerlijk, mijn voorland. Want over 
een paar jaar kijk ik ongetwijfeld 
net zo naar Luca als hij gaat voet-
ballen.”Robert Scheurwater al heel veel jaren gesetteld bij ASV Arkel



De Bogerd
g e m e e n s c h a p s h u i sg e m e e n s c h a p s h u i sg e m e e n s c h a p s h u i s

van de Lingewijkvan de Lingewijkvan de Lingewijkvan dedé huiskamer

Kijk voor ons actuele programma op onze website www.stichtingdebogerd.nl 

W. de Vries Robbéweg 100 | 4206 AN Gorinchem | T (0183) 820 284 Edisonweg 1 - 4207 HE Gorinchem Tel.: 0183 - 628888 - Fax: 0183 - 628182
www.multi-instruments.nl - info@multi-instuments.nl

• Instrumentation
• Manufacturing
• Analytical

Productie, assemblage, testen, 
ontwerp en verkoop van:

✔  Industriële instrumentatie
✔  Instrumentbehuizingen en accessoires
✔  Hoge druk naaldventielen en kranen-

blokken
✔  Serie componenten en producten
 geproduceerd uit hoogwaardige
 roestvast staalsoorten
✔  Vlambewaking, branderbesturing-
 en ontstekingssystemen
✔  Wateranalyse monstervoorbereiding
 en meetsystemen
✔  Complete Emissie Monitoring Systemen

 Haarweg 2-c    4212 KJ Spijk    Tel.0183-619517

info@royalshadow.nl    www.royalshadow.nl (  in tuincentrum RANZIJN)

‘‘Uw zonwering en Rolluik Specialist’’ 

Woensdag 13.00-17.30
donderdag 13.00-17.30

Vrijdag  13.00-17.30
Zaterdag  10.00-15.00

Openingstijden

Kom naar onze showroom of bel 0183-619 517.

buitenzonwering

rolluiken

horren

markiezen

binnenzonwering

terrasoverkappingen

dakvensters

montage / onderhoud

inloopkasten

schuifdeurkasten

pvc Vloeren

zonnepanelen

 

Luxe 
trapstoffering
Incl. Tapijt, Rubber 
ondertapijt en Trap stofferen.

Uitgaande van een dichte trap 
van 13 treden excl. zijkanten.

Kwekelstraat 16 – Gorinchem (naast Multivlaai) – Tel. 0183-689411
www.woonstylinggorinchem.nl

GorinchemGorinchem

PVC vloer
Duurzaam, levensecht, onverslijtbaar, 

geluidsreductie, warmte-isolatie.

incl. egaliseren en geheel verlijmen.

499,- 

Vanaf 59,95 per m2 

per trap 

Plissé 
hordeur
In 4 kleuren leverbaar incl. meten 
+ montage

Vanaf 275,- 

Spetterende nazomeracties!Spetterende nazomeracties!

WOUDRICHEM - Woudrichem heeft een 
kledingplan ontwikkeld waarbij alle voet-
ballers, van jong tot oud inclusief de mei-
den en de dames, hetzelfde tenue dragen. 
Daarnaast krijgen zij een trainingspak en 
een tas. Uniformiteit dus op Het Bolwerk, 
waar toch al een frisse door de club wind 
waait. 
De aankleding van de teams gebeurt gefa-
seerd. Dit seizoen zijn de zeven senioren-
teams aangekleed. Volgend seizoen is de 
bovenbouw van de jeugd aan de beurt. In 
het derde jaar volgen alle pupillenteams. 
Voorzitter Wim Schaap: ,,Een bijzonder, 
maar ook kostbaar plan dat wij eerst aan 
de leden hebben voorgelegd. Het fi nanciële 
plaatje moet immers wel kloppen. De spe-
lende leden dragen wat bij.” Voor de A- en 
B-selectie is wat extra’s gedaan. Zij hebben 
een uittenue in de kleuren van Manchester 
City en ontvangen presentatiepakken om 
tijdens de wedstrijddagen te dragen. De 

club heeft goede afspraken kunnen maken 
met LF-Sport uit Werkendam, waarvan 
voormalig Woudrichem-speler Leon van 
Loon eigenaar is. De trainingspakken zijn 
geschonken door De HypotheekWeter uit 
Gorinchem.

Woudrichem onttrekt zich niet aan zijn 
maatschappelijke verantwoordelijkheid. 
Schaap: ,,Vorig jaar juni is Richard Verhoe-
ven, een spelend lid van ons, aan een hart-
stilstand overleden. Hij was pas 19 jaar. Wij 
hebben besloten om wat voor de hartstich-
ting te gaan betekenen. In de zomer is er 
tijdens de wedstrijd tegen RKC door Henny 
Verhoeven, de moeder van Richard, met 
een groepje gecollecteerd en hebben wij 
1100 euro kunnen overmaken. Het is de 
bedoeling dat wij periodiek dergelijke acties 
organiseren. Tevens dragen de spelers van 
alle teams op de linkermouw van het thuis-
tenue het logo van de hartstichting.” 

Uniformiteit op Het Bolwerk
(Advertorial)

LEKKER
BEZIG!

Dé lekker en
verantwoorde keuze

in de kantine

De kantine is het hart van de sportclub. Iedereen komt er samen om te genieten van een hapje en een drankje. Met het Lekker Bezig programma willen 
we van de kantine niet alleen een gezellige, maar ook een gezonde plek maken. Lekker Bezig staat voor niets verbieden maar een gezonde keuze bieden. 
Meld jouw vereniging aan op www.sligro.nl/lekkerbezig en ontvang praktische handvaten om met verantwoorde altenatieven aan de slag te gaan.

sligro.nl/lekkerbezig
Sligro Gorinchem  www.sligro.nl
Techniekweg 8  facebook: @ sligrogorinchem
4207 HD Gorinchem 0183622072



‘Het wordt voor Vuren elke week aanpoten’
Alweer enkele jaren maakt Gor-
cumer Tygo van Markus deel uit 
van de Vurense A-selectie. Gebo-
ren en nog altijd woonachtig in 
Gorinchem Oost, is hij absoluut 
een kind van de club.

Tekst Theo Sprong
Foto Leon Elands

“Ik was nog geen vijf jaar en 
meldde mij bij de mini’s van Vuren. 
Natuurlijk had ik graag voor GJS, bij 
mij om de hoek, gespeeld. Maar er 
was simpelweg geen plek in Dalem 
en toen een klasgenootje besloot 
een dorpje verder te gaan, ben ik 
met hem meegegaan. Mijn vriendje 
is inmiddels gestopt, ik niet”, weet 
Van Markus, in het dagelijks leven 
planner bij distributiebedrijf Van 
den Heuvel en Zonen aan de 
Techniekweg in Gorinchem.

In de basis
“Ik vind voetballen fantastisch en 
houd van het spelletje. Geen enkele 
reden om te stoppen. Ook niet toen 
ik vanuit de jeugd niet direct een 
basisplaats had bij het eerste. Af 
en toe op de bank, met ook enkele 
wedstrijden in het tweede. Maar 
ik heb wel altijd bij de A-selectie 
gezeten. Vorig seizoen heb ik mij 
onder de nieuwe trainer Gilbert 
Smits in de basis gespeeld, vooral als 
linksback of links centraal achterin.”
Van Markus lacht. “Ik ben voor 
de technische staf een makkelijke 

speler. Op veel plekken ben ik 
inzetbaar. In de jeugd speelde ik 
vooral op het middenveld, maar nu 
werkelijk overal. In de voorbereiding 
heb ik op vijf verschillende 
posities gespeeld. Zelfs op ‘10’ als 
aanvallende middenvelder. Het liefst 
speel ik op ‘6’ of ‘8’. Maar in feite 
maakt het mij niets uit, als ik maar 
voetbal. Dan vind ik het al gauw 
goed. De trainer mag mij overal 

neerzetten, behalve op doel. Een bal 
vangen is niets voor mij.”

Voetbalintelligentie
In de jeugd pikte de 22-jarige 
Gorcumer regelmatig een doelpuntje 
mee. “Dat is bij de senioren een stuk 
minder. Af en toe mag ik een vrije bal 
binnenschieten. Echter veelal krijg ik 
nu een opdracht mee van de trainer 
en moet ik meer met mijn hoofd 

spelen. Voetballen met intelligentie, 
zoals dat in het vakjargon heet. Ja, ja 
ook bij vv Vuren.”
Het afgelopen voetbaljaar wil Van 
Markus snel vergeten. “Door die 
versterkte degradatie was het tot 
op het laatst spannend. Pas op de 
laatste speeldag speelden we ons 
veilig en prompt eindigden we zelfs 
nog op de derde plek, waarmee 
we ticket voor de nacompetitie 
verdienden. Dat werd geen groot 
succes…”

Beladen duel
Tegen Altena, de ploeg van 
voormalig trainer Rick Kolff, ging 
Vuren in de eerste pot lelijk onderuit. 
“Met 5-0 verloren en helemaal niks 
in te brengen. Dit seizoen komen 
we ze weer tegen. We hebben wat 
recht te zetten. Persoonlijk wordt dat 
voor mij ook een leuke wedstrijd. 
Mijn baas vlagt bij een lager elftal in 
Nieuwendijk en een collega voetbalt 
er. Het wordt sowieso leuk met veel 
bekenden in het veld of langs de 
lijn. Ik werk bij Van den Heuvel met 
een trouwe supporter van Ameide. 
Tegen Unitas kom ik oud klasgenoten 
tegen en de wedstrijd tegen buurman 
Herovina is voor ons altijd een 
beladen duel. Een hele leuke en 
vooral regionaal getinte competitie.”

Van Markus pakt de app er eens bij. 
“We beginnen uit tegen Meerkerk 
en ontvangen dan Peursum. 
Geen makkelijke start, maar elke 

tegenstander is bij lange na niet 
eenvoudig. Het wordt voor ons elke 
week aanpoten, maar ik kijk er naar 
uit. Als we heel blijven en niet al te 
veel blessures of schorsingen oplopen, 
moet handhaving mogelijk zijn. Als 
we er in blijven, hebben we het goed 
gedaan. De selectie is er sterker op 
geworden. Lorenzo Kooijman en 
Timothy Bonthuis sluiten weer aan. En 
gelukkig zijn Luuk van der Vliet, Ryan 
van Wijk en Bjorn Paul terug na lang 
blessureleed.”

Een mooie mix van jong en oud, 
denkt Van Markus. “Met mijn 22 
jaar hoor ik soms al bij de oudjes. 
Haha. En dat zegt genoeg over de 
potenties van ons team. Onze keeper 
Jacco Versluis is boven de 30 en dan 
is al gauw laatste man Bastiaan van 
Horssen de senior op het veld. Het 
is op zich wel leuk dat nu ook jonge 
spelers zich melden, die ik samen 
met mijn voetbalmaatje Jente van der 
Vliet nog getraind heb. Hartstikke 
mooi om met die jongens te gaan 
voetballen.”

En dat blijft de alleskunner voorlopig 
ook doen aan de Provincialeweg. 
“Ik ben bij Vuren prima op mijn plek 
en heb geen enkele ambitie om 1, 
2, 3 voor een andere vereniging 
te kiezen. Er was in het verleden 
weleens belangstelling, maar met 
een kwartiertje op de fi ets kan ik 
mij geen betere voetbalclub wensen 
dan Vuren.”

Alleskunner Tygo van Markus bij vv Vuren
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Middenvelder Timo de Bruin leidt 
zijn eigen opvolgers op bij Herovina

Wij raken in gesprek met Timo 
de Bruin. Een iconische naam bij 
Herovina, want vader Hennie de 
Bruin kwam een voetballeven uit 
voor de club waarmee hij tot de 
subtop van het amateurvoetbal 
reikte. Zijn andere zoon, Marco, 
was vervolgens langdurig het 
slot op de poort in de achter-
hoede. Timo is 24 jaar. 

Tekst en foto Wout Pluijmert

Herovina doet op vierde-klasseni-
veau doorgaans mee voor de prijzen. 
De laatste keer dat de ploeg een 
stapje omhoog maakte dateert 
alweer uit het seizoen 2017-2018. 
Dit seizoen is de start niet geweldig, 
beginnend met een nederlaag bij 
Arkel en een bizarre 4-4 thuis tegen 
Ameide. ,,Toch richten wij ons 
vizier weer op een plaatsje bij de 
top vijf. Als wij de groep fi t houden 
moet dat mogelijk zijn”, is Timo de 
Bruin stellig. Herovina zal niet naar 
beneden kijken waar de laatste 
drie zich toch weer zorgen moeten 
maken om niet naar de vijfde klasse 
weg te zakken. ,,Ik reken clubs 
als Unitas, Meerkerk en Arkel tot 
concurrenten bovenin. 

Alles zal in deze mooie vierde klasse 
dicht op elkaar zitten”, verwacht 

De Bruin, die door trainers veelal 
‘op acht’ wordt ingezet.

Trainer Denny van Geffen nam deze 
zomer het stokje over van Marcel 
de Groot. Van Geffen had eerder 
clubs als Haaften, Peursum, GVV’63 

en vorig jaar nog NOAD’32 onder 
zijn hoede. De voormalig speler van 
Kerkwijk heeft uiteraard een andere 
benadering dan zijn voorganger 
en dat is voor het hechte Herovina 
uiteraard even wennen. De Bruin: 
,,Ik zeg dit niet om een wit voetje te 

halen, maar hij is de beste veldtrai-
ner die ik tot nu heb gehad. Leuk is 
ook dat mijn oom Huib zijn trainer 
was bij Kerkwijk.”
De Bruin en zijn vrouw werden 
in april verblijd met de komst van 
dochter Joy. ,,Het is leuk, want mijn 
maatje Jesse van Vliet waarmee ik 
in het eerste elftal speel, is in juli 
ook vader geworden. Mooi om te 
zien dat onze vrouwen nu met de 
kleintjes langs de lijn staan.”

In de voorbereiding schrok men bij 
Herovina van de zware kniebles-
sure van Rick de Joode. ,,Die lijkt 
voorlopig wel even klaar”, verzucht 
De Bruin. Ook Coen de Ridder en 
Senna Zwamborn zijn voorlopig 
niet beschikbaar. Van Geffen is met 
achttien spelers begonnen, maar 
op deze wijze slinkt de groep al. 
Herwijnen is toch al het dorp van de 
ernstige knieblessures. Nog niet zo 
lang geleden liep een half elftal bij 
de orthopeed. Daar hoorde Marco 
de Bruin ook bij. 

Timo de Bruin werd op zijn zestien-
de jaar door trainer Gert-Jan Potters 
al bij het eerste elftal gehaald. ,,Ik 
mocht meteen mee naar een on-
vergetelijk trainingskamp in Spanje. 
Straks, in januari gaan wij opnieuw 
naar de zon.” De Bruin heeft zijn 

eerste trainersdiploma VC-1 binnen 
en is bij Herovina trainer van JO-19. 
Vanuit dat team komen al spelers 
door richting het eerste elftal. ,,Ik 
wil ze helpen die stap naar de senio-
ren te maken. Voor hen is het goed 
dat er iemand met een vertrouwd 
gezicht bij de begeleiding zit.”

Kevin Steenbruggen maakt vanaf 
zijn vijftiende deel uit van het eerste 
elftal en is al 25 jaar een vaste 
waarde. Naast aanvoerder is hij ook 
voorzitter van de club. Als we het 
toch over iconen in het regionale 
voetbal hebben dan is hij er een. 
,,Voor ons nog altijd onmisbaar, 
want hij gaat ook dit seizoen zijn 
doelpunten weer meepakken. Als 
Kevin in het strafschopgebied komt, 
hang ik de slingers al op. Hij is op 
ons niveau nog altijd niet te verdedi-
gen.” Bij Herovina zijn Mark Muller 
en Mark en Rick de Joode eveneens 
dikke dertigers, die het lang volhou-
den. Timo de Bruin zorgt met zijn 
jeugdteam voor doorstroming van 
de jonkies.

Herovina is en blijft de club van de 
saamhorigheid. Zo af en toe stroomt 
er wel eens een speler van buitenaf 
in, maar de goede sfeer blijft. De 
clubavond op de laatste donderdag 
van de maand is een fenomeen.

Kersverse vader zet familietraditie bij Herovina voort

c r e a t i e v e  v o r m g e v i n g



• Vuren: Molenlaan 3, 4214 EA Vuren
• Gorinchem: Bataafsekade 6, 4202 AX Gorinchem
• Sportcity Gorinchem: Newtonweg 16, 4207 HK Gorinchem

• Telefoon: 0183 76 60 41  |  Whats App: 06 13 13 78 75
• info@fysiopp.nl  |  www.fysiopp.nl

Fysio PP specialist bij sportblessures

Fysio PP is een multidisciplinaire praktijk 
met diverse specialisaties. Zo is de praktijk 
gespecialiseerd in kinderfysiotherapie, 
manuele therapie, diëtetiek, sportpsychologie, 
fitheidstesten, revalidatie en sportfysiotherapie. 
Door de veelzijdigheid van specialisaties worden 
alle diverse doelgroepen en klachten gezien. 

Sportfysiotherapie:
De sportfysiotherapeut is de specialist bij 
sportblessures voor jong en oud. Door 
samenwerkingen met GJS, GVV Unitas, 
VV Hardinxveld, SVS 65 en diverse 
andere sportverenigingen komen er veel 
sporters met blessures in de praktijk. Met 
3 sport gespecialiseerde therapeuten is de 
sportrevalidatie een grote tak binnen de praktijk. 

Groeipijn:
Bij kinderen met groei gerelateerde pijn en 
blessures wordt vaak rust geadviseerd, echter 
weten we dat juist aangepast sporten en 
oefeningen doen een beter oplossing is. Blijf dus 
niet zitten met je blessure 
maar maak met onze 
sportfysiotherapeuten een 
plan om gecontroleerd je 
sport te blijven beoefenen. 

Revalidatie:
Voor je revalidatie na operatie 
op periode van gips of 
operatie ben je bij Fysio PP 
aan het juiste adres. Hierbij 
kiezen we bij Fysio PP 
voor een multidisciplinaire 
aanpak waarbij we met 
de sportfysiotherapeut, 
dietiste, sportpsycholoog en 
bewegingswetenschapper 
een revalidatie plan 
maken op maat gemaakt. 

Daarnaast hebben we in de laatste fase van 
je herstel veldrevalidatie waarbij we met de 
patiënten het veld op gaan om deze belangrijke 
fase zo goed mogelijk te faciliteren. 



“Nog mooi een jaar met Ome Willem mogen voetballen’
Na een paar paar seizoenen  
SteDoCo is Nick de Jong alweer 
een jaar terug bij SVS’65. Onder-
aan de Spijkse Kweldijk op het 
knusse en vooral gezellige com-
plex van de vijfdeklasser rekent 
de pas 17-jarige aanvaller op 
een basisplaats in het team van 
trainer Menno Beusekamp.

Tekst Theo Sprong
Foto Jan Noorlandt

“Vorig seizoen heb ik bewust ge-
kozen om weer bij mijn vertrouwde 
cluppie te gaan spelen. Het was het 
laatste seizoen van mijn oom Wil-
lem Looijen en ik wilde nog graag 
een jaartje met hem spelen. Ome 
Willem is inmiddels 40 jaar en vanaf 
einde vorige voetbalseizoen toch 
echt gestopt. Hij traint zijn zoontje 
en kijkt ook regelmatig bij zijn iets 
oudere dochter. Hij blijft mijn grote 
voorbeeld. Ik zou ook wel zo’n 
mooie carrière willen krijgen als hij”, 
hoopt Nick de Jong.

Ome Willem als voorbeeld
Wie niet? Want na SVS’65 kampi-
oen te hebben gemaakt speelde en 
scoorde mister Spijk vele doelpunten 
voor LRC, Kozakken Boys, SteDoCo 
en Nivo Sparta. “Toen Willem zijn 
bekendste goal in Werkendam tegen 

Ajax in de KNVB-beker maakte zat ik 
op de tribune. Niet dat ik mij er veel 
van herinner, ik zat namelijk nog in 
de pampers. Maar de verhalen en de 
beelden ken ik natuurlijk wel.”

SteDoCo 
Eenmaal uit de luiers, trok De Jong 
ook snel de kicksen aan. “Ik durf niet 
te zeggen op welke leeftijd, maar ik 
was er heel vroeg bij. Toen er in de 
junioren geen jeugdteam was in mijn 
leeftijdscategorie, ben ik naar SteDo-

Co gegaan. Een bewuste keuze, met 
mijn oom natuurlijk als voorbeeld. Bo-
vendien voetbalden er meer jongens 
uit Spijk in Hoornaar. En dan noem ik 
Elmar van Wijk en mijn neefjes Sam, 
Dion en Ray Versluis. Ray speelt nu bij 
Unitas Zondag, terwijl Dion bij NAC 
Breda in de opleiding zit. Helaas is hij 
op dit moment zwaar geblesseerd, 
met een gebroken kuitbeen. Die 
voetbalt dit seizoen niet meer, denk 
ik.” De Jong had het prima naar zijn 
zin bij SteDoCo. “Een hele fi jne tijd, 

met veel meer jeugdteams dan op 
Spijk. Het beviel mij goed en ik heb 
er leuke jaren gehad. Maar ook in 
Hoornaar viel ons elftal uit elkaar en 
ik besloot weer lekker een balletje 
te trappen bij SVS’65. Ik woon twee 
minuten lopen van het veld, da’s 
ook heerlijk.”

Eerste doelpuntje
Het seniorenvoetbal was een behoor-
lijke overgang voor de jonge aanvaller. 
“Om  te wennen vond trainer Menno 
Beusekamp het verstandig om eerst 
speelminuten te maken in het tweede 
en af en toe in te vallen bij het eerste. 
In Lexmond tegen Lekvogels maakte 
ik mijn debuut. We verloren kansloos 
met 5-3, maar ik pikte wel mijn eerste 
doelpuntje mee. Het was een com-
pleet andere wereld. Het is een stuk 
mannelijker en dat heb je niet zo snel 
onder de knie.”
Maar onder andere van een Willem 
Looijen, Fetim Meha en Christian Per-
rier op de training en in wedstrijden 
leer je snel. “Dat kun je wel zeggen. 
Zo snel mogelijk voor de verdediger 
zien te komen en onder de bal blijven, 
zijn bruikbare tips en trucs. Daarnaast 
wil ik ook sterker worden en dat lukt 
met de vele conditietrainingen.”

Hoog druk zetten
Samen met Cane van den Berg, zijn 

voetbalmaatje van het eerste uur, gaat 
Nick de Jong waarschijnlijk een mooi 
duo vormen. “Ik kan lezen en schrij-
ven met Cane. Hij mag mij helemaal 
verrot schelden, van hem kan ik het 
hebben. Ondanks het feit dat ik in de 
voorhoede sta en hij achterin, komen 
we elkaar vaak tegen. Menno wil 
hoog druk zetten en dus mag Cane 
vaak opkomen als moderne wing-
back. Als hij dat doet, zak ik graag 
voor hem een linie terug.”

Afgelopen seizoen lukte het SVS’65 
niet om in de vierde klas te blijven. “In 
verband met de versterkte degra-
datie moesten we bij de eerste zes 
eindigen. Helaas, we kwamen net 
een paar puntjes tekort. Maar niet 
getreurd, we gaan proberen om het 
verloren terrein terug te pakken. Met 
mooie tegenstanders als Noordeloos, 
Asperen, Leerdam Sport’55 en ASH. 
We moeten een paar keer een stukje 
rijden als we in Gameren en Kerkwijk 
voetballen. TOP uit Oss is de verste 
reis en ook een relatief onbekende 
tegenstander. Het liefst wil ik kam-
pioen worden, want dat is voor de 
club alweer een tijdje geleden. Met 
een aantal jonge spelers als Vince de 
Boon, Cas Gieltjes en de van Almkerk 
teruggekeerde keeper Björn in ’t Veld 
moet het lukken. En anders promove-
ren we via de nacompetitie…”

Nick de Jong meldt zich voor een basisplek in Spijk
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 Glasoplossingen 
voor alle soorten gebouwen,
zowel particulier als zakelijk.

Seizoen 2022-2023
In deze editie onder andere:

•  Kozakken Boys
 Teus Visser jongste bestuurder kozakken Boys

•  SteDoCo
 Na veel tegenslag in het professionele voetbal vindt 
 Redouan El Hankouri rust in de polder

•  Unitas Zondag
 Import Amsterdammer Mauritsio Helstone woont in Brabant maar 

voetbalt voor Unitas (zo) 

•  SVW
 Denzel Libretto: ‘Ik hoor tegenstanders vaak zeggen: let op die linksback’

•  GJS
 Julien Dorrepaal: na drie kruisbandblessures klaar voor de nacompetitie

•  Woudrichem
 Yoeri Duyzer: Na 15 jaar gaan de kicksen aan de wilgen

•  ASV Arkel
 De twijfels van Sanders Dekkers: ‘Ik loop alleen maar te kwakkelen’

•  Herovina
 Lloyd Hobo nog niet top� t, maar wel in de basis bij Herovina

•  Vuren
  Jente en Tieme van der Vliet in de voetsporen van vader Hans

•  Unitas Za
 Noam van Wijk maakt overstap naar Unitas Zondag
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GORCUMS BIERFESTIVAL 
ZONDAG 25 JUNI 2023 

 LOCATIE: LOCATIE:

 13.00-20.00 UUR 

TICKETS: 

VOORVERKOOP € 13.50 

via Dukes en Natuurcentrum 

AAN DE KASSA  € 16.00 

Incl. glas, 3 munten & € 1.00 donatie aan NCG 

CRAFT BEER 

WIJN,FRIS 

FOODTRUCKS 

MUZIEK & 

GEZELLIGHEID 
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Haarweg 11, 4205 NC Gorinchem
Tel: 0183 - 63 60 96
info@vroegh.nl   www.vroegh.nl

Arkelstraat 42
4201 KD  Gorinchem
0183 515 338
www.kleineuiltje.nl

Ook voor uw Wijn- en Wishkey proeverij!

Openingstijden:
Ma: 13.00 - 18.00 uur
Di: 09.30 - 18.00 uur
Wo: 09.30 - 18.00 uur
Do: 09.30 - 20.00 uur
Vr: 09.30 - 18.00 uur
Za: 09.30 - 17.00 uur
Zo: Gesloten

H O U S E     P R O J E C T     C L U B     R E S TA U R A N T     H O T E L     M A R I N A

H O U S E     P R O J E C T     C L U B     R E S TA U R A N T     H O T E L     M A R I N A
HOUSE   PROJECT   CLUB   RESTAURANT   HOTEL   MARINA

BURGSTRAAT 2-B   l   GORINCHEM
WWW. VROONMEUBELSTOFFERING.NL

TELEFOON 0183 - 633 188




